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İSTANBUL’UN BAĞIMSIZ KENT GA ZETESİ

Basın platformu, aka-
demik çalışmalar ve 
üniversite-sanayi iş birlik-
lerini yakından incelemek 
amacıyla Çanakkale On-
sekiz Mart Üniversitesi’ni 
(ÇOMÜ) ziyaret etti. n 8’DE

DiSK varsa 
her zaman 
umut var

DİSK’in kuruluşunun 
58. Yıldönümünde yapı-
lan basın açıklamasının 
ardından Kent Yaşam 
Gazetesi’nin sorularını 
da yanıtlayan DİSK Genel 
Başkanı Arzu Çerkezoğ-
lu, “Biz varsak umut var, 
DİSK varsa umut var” 
dedi. n 11’DE

Gaziosmanpaşa Bele-
diyesi tarafından bu yıl ilk 
düzenlenen “Annelere Tek-
noloji Eğitimi”ni başarıy-
la tamamlayan kursiyerle-
re sertifikalarını Belediye 
Başkanı Hakan Bahçetepe 
takdim etti. n 5’TE

Sarıyer Belediye Başka-
nı M.Oktay Aksu’nun katı-
lımıyla her ay düzenli ola-
rak gerçekleşen ‘Muhtarlar 
Toplantısı’nın şubat ayı buluş-
ması gerçekleşti. Yaşar Kemal 
Kültür Merkezi’nde gerçekle-
şen kahvaltılı toplantıda muh-
tarlar, Sarıyer Belediyesi’ne 
dayanışma ve çö-
züm odaklı hiz-
met anlayışı do-
layısıyla duy-
dukları memnu-
niyeti ifade ede-
rek teşekkür etti-
ler. n 7’DE

Gaziosmanpaşalı
anneler sosyal 
hayatta daha 
fazla olacak

Başkan Aksu, muhtarları dinledi

“Tüm sorunlarımızı 
birlikte çözüyoruz”

Çekmeköy’de 
‘Yapay Zeka’ 
Çalıştayı

Yapay zeka destekli mimari 
tasarım ve akıllı şehir çözümle-
ri üzerine gerçekleşen etkin-
likte, akademisyenler ve sek-
tör uzmanları, yeni tekno-
lojilerin mimarlık ve şehir 
planlamasındaki potansi-
yel etkilerini ve gelecekteki 
uygulamalarını derinlemesi-
ne tartıştı. n 5’TE

AK Parti Küçükçekmece 
İlçe Başkanı Nejat Öztürk, 
Küçükçekmece’de faali-
yet gösteren gazetecilerle 
bir araya geldi. Geçtiği-
miz ay yapılan kongre-
de ilçe başkanı olarak 
seçilen Öztürk, gün-
deme ve yerel yöne-
timlere dair önem-
li açıklamalarda 
bulundu. n 5’TE

Nejat Öztürk: 
Küçükçekmece
İçin Hizmette
Yeni Dönem Başlıyor

Kartal’da unutulmaz 
Türk Sanat
Müziği gecesi

‘Gençlik ‘Gençlik 
merkezinemerkezine

itiraz etmek itiraz etmek 
SSiiLLiiVRVRii’YE ’YE 

HAKSIZLIKTIRHAKSIZLIKTIR’’

Silivri Belediyesi ve İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi (İBB) iş birliğiyle 
tamamlanacak olan Gençlik ve Kültür 
Merkezi projesi, Şubat Ayı Meclis 
Toplantısı’na damga vurdu. n 6’DA

Hürriyetçi Eğitim Sendikası Genel Başkanı Levent Ku-
ruoğlu ve Hürriyetçi Eğitim Sendikası İstanbul 3 No’lu 
Şube Başkanı Uğur Başar ile beraberindeki heyeti ga-
zetemizde ağırladık. Değerli sendika temsilcileri ile 
Türkiye’nin temel problemlerinden biri olan eğitim 
konusunu masaya yatırdık. n 2’DE

Fen liseleri, proje okullar kapsamına 
alınarak keyfi atamalara açıldı
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9 yıllık çile bitti;

Pınartepe 
Mahallesi’nin 

planları
kabul edildi

9 yıldır çözülmeyen Büyük-
çekmece ilçesi, Pınartepe ma-
hallesinin 1/5000’lik planlar 
CHP’li Meclis üyelerinin oyları 
ile İstanbul Büyükşehir Belediye 
Meclisi’nde kabul edildi. n 10’DA

Erenoğlu: 
ÇOMÜ bir bilim 

merkezidir

Hürriyetçi Eğitim Sendikası
 Genel Başkanı Levent Kuruoğlu

Çekmeköy Belediye
Başkanı Orhan Çerkez

Bora Balcıoğlu
Silivri Belediye Başkanı

SAYFA 7’DE

Barınma Lüks, 
Deprem Yakın

İstanbul’da kira krizi derinleşiyor. Barınma artık lüks haline gelirken, 
uzmanların beklediği ve yaklaşan büyük Marmara depremi karşısında 
dar gelirli vatandaşlar çürük binalarda sessizce kaderlerini bekliyor.

İ
stanbul’da kira fiyatları son birkaç 
yılda fahiş oranlarda artarken, özel-
likle lüks semtlerde 100 metrekare-
lik dairelerin aylık kira bedelleri 60 

bin TL’yi aştı. En düşük ücretli konut-
lar bile bir asgari ücret seviyesine ulaşır-
ken, kentte yaşayan dar gelirli kesimler 
için barınma büyük bir soruna dönüştü. 
Kira fiyatlarındaki artışa en büyük et-
ken olarak enflasyon, konut arzının ye-
tersizliği ve maliyetlerdeki yükseliş gös-
teriliyor.   

Son veriler, İstanbul’da ortalama kira 
fiyatlarının en yüksek olduğu bölgeleri 
gözler önüne serdi. Bebek’te kira fiyatla-
rı 75 bin 500 TL’ye, Beşiktaş Nisbetiye’de 
69 bin TL’ye, Ömerli’de 67 bin 900 TL’ye 
kadar yükseldi. Kadıköy, Beşiktaş, Sarı-
yer gibi merkezi ilçelerde de kiralar 60 
bin TL seviyesinde seyrediyor. Orta ve alt 
gelir gruplarının bu fiyatlara yetişme-
si imkânsız hale gelirken, artan kira be-
delleri şehrin çeperlerindeki ilçelerde de 
büyük bir baskı yaratıyor. n SAYFA 3’TE

Küçükçekmece Belediyesi AK Parti 
Meclis Üyesi İnşaat Yüksek Mühendisi 
Mehmet Pamuk, gazetemize özel açıkla-
malarda bulundu. Pamuk, “İBB Başkanı 
Sayın İmamoğlu, iki seçimde de verdi-
ği konut sözünü tutmadı. Sonuç olarak 
afetlere sırt dönen bir İBB, kentsel dö-
nüşümde yalnız bırakılan bir Küçükçek-
mece oldu.” dedi. n 2’DE

Kemal Çebi:Kemal Çebi:
YaşananlaraYaşananlara

kader diyemeyizkader diyemeyiz

Sarıyer Belediye
Başkanı M. Oktay Aksu

Küçükçekmece
6 Şubat’ı unutmuyor;

6 Şubat’ın yaraları acıtmaya devam ediyor. Küçükçekmece Be-
lediyesi, Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat depremlerinin yıldönü-
münde bir panel düzenleyerek acı hatıraları andı ve son günlerde 
Türkiye’yi de yakından ilgilendiren Santorini yanardağındaki akti-
viteler ile olası afetlere karşı bilgilendirme yaptı. n 12’DE Afetlere sırt 

dönmüş bir İBB, 
Kentsel Dönüşümde 
yalnız bırakılmış bir 
KÜÇÜKÇEKMECE!
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6 Şubat 2023’te meydana ge-
len Kahramanmaraş merkez-
li depremlerin yıldönümünde, 
İstanbul’u bekleyen büyük dep-
rem tehlikesi bir kez daha gün-
demde. Küçükçekmece mer-
kezli ve 30 yılı aşkın süredir ya-
yın yapan bir medya kuruluşu 
olarak, bu riskin farkındalığı-
nı artırmak adına uzmanlarla 
ve yetkililerle görüşmeye devam 
ediyoruz.

Bu kapsamda, Küçükçek-
mece Belediyesi AK Parti Mec-
lis Üyesi ve belediyenin İmar 
Komisyonu üyelerinden İn-
şaat Yüksek Mühendisi Meh-
met Pamuk’u ağırladık. Yaşam 
Medya Grubu Yönetim Kurulu 
Başkanı Celal Karaali’nin soru-
larını yanıtlayan Pamuk, İstan-
bul ve Küçükçekmece’deki kent-
sel dönüşüm sürecine dair çar-
pıcı değerlendirmelerde bulun-
du.

“TÜRKİYE’DE DEPREM GERÇEĞİ 
99’DA ANLAŞILDI”

Pamuk, 6 Şubat depremleri-

nin “asrın felaketi” olarak ad-
landırılmasının en önemli se-
bebinin, art arda yaşanan iki 
büyük deprem olduğunu be-
lirtti:

“Birinci depremin hasar ver-
diği yapılar, ikinci depremle ta-
mamen yıkıldı. Bu devasa yı-
kım, 11 ili etkiledi. İstatistikle-
re göre, yıkılan binaların %18’i 
yapı denetimsiz ve çoğu ruhsat-
sız binalardan oluşuyordu.”

Türkiye’de deprem gerçe-
ğinin 1999 Marmara Depremi 
ile daha iyi anlaşıldığını vur-
gulayan Pamuk, 2002 sonra-
sı AK Parti hükümetleriyle bir-
likte yapı denetim sisteminde 
büyük değişiklikler yapıldığını 
söyledi:

“1999 öncesinde mühendis-
lik ve yapı denetimi konusun-
da ciddi eksiklikler vardı. 6306 
sayılı Afet Riski Altındaki Yapı-
ların Dönüşümü Kanunu, yapı 
denetim yasaları ve ‘Yarısı Biz-
den’ kampanyası gibi adımlar-
la yeni bir paradigma oluştu-
ruldu. Bugün Kahramanmaraş 

depreminde yıkılmayan binala-
ra baktığımızda, hepsinin mü-
hendislik hizmeti almış yapılar 
olduğunu görüyoruz.”

“İMAR AFFI DEĞİL, İMAR 
BARIŞI”

İmar affı eleştirilerine de 
yanıt veren Pamuk, kavramın 
yanlış anlaşıldığını belirtti:

“Burada bir ‘imar affı’ de-
ğil, bir ‘imar barışı’ söz konu-
sudur. Devlet, mevcut ama ka-
yıt dışı binaları envantere ala-
rak güvenli hale getirmek için 
bir süreç başlatmıştır. Bu tür 
uygulamalar, Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin tek parti dönemin-
den bu yana var. Önemli olan, 
riskli yapıları belirleyerek kent-
sel dönüşümü hızlandırmak-
tır.”

“YARISI BİZDEN KAMPANYASI 
EŞİ GÖRÜLMEMİŞ BİR 
DESTEKTİR”

Pamuk, İstanbul’daki kent-
sel dönüşüm için başlatılan 
“Yarısı Bizden” kampanyasının 
tarihi bir fırsat olduğunu ifa-
de etti:

“Devlet, her daireye 1 mil-
yon 400 bin TL destek veriyor. 
Bunun 700 bin TL’si hibe, ka-
lan 700 bin TL ise 144 ay va-
deyle ödeniyor. Ayrıca, 100 bin 
TL taşınma desteği de sağlanı-
yor. Bir dairenin ortalama ma-
liyeti 2,5-3 milyon TL iken, dev-
let bu yükün yarısını karşılıyor. 
Ancak Küçükçekmece gibi riskli 
bölgelerde dönüşümün hızlan-
dırılması gerekiyor.”

KÜÇÜKÇEKMECE’DE KENTSEL 
DÖNÜŞÜMDE BÜYÜKŞEHİR 
NEREDE?

Pamuk, İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi’nin kentsel dönü-

şüm vaatlerini yerine getirme-
diğini vurgulayarak şu sözleri 
kaydetti:

“Ekrem İmamoğlu, iki se-
çimde de kentsel dönüşümle il-
gili büyük vaatlerde bulundu. 
2019’da ‘100 bin konut dönüş-
türeceğiz’ dedi. 2024 seçimle-
rine giderken ise ‘Kentsel dö-
nüşüme giren binalara %65 fi-
nansal destek vereceğiz’ sözü 
verdi. Ancak sonuç ne oldu? 
İstanbul’un en büyük ikinci il-
çesi olan Küçükçekmece’de tek 
bir konut bile yapılmadı.”

İBB’nin, bütçesinin büyük-
lüğüne rağmen bu konuda ye-
tersiz kaldığını belirten Pamuk, 
şu çarpıcı ifadeleri kullandı:

“İBB’nin bütçesi, Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığı’nın bütçe-
sinden büyük. Yani kaynak so-
runu yok. Ama ortada 100 bin 
konut sözü veren bir başkan var 
ve sadece 10 bin konut yapıl-
mış. Küçükçekmece’de ise sıfır. 
Bu, afetlere sırt dönmek değil 
de nedir?”

“DEPREME KARŞI MÜCADELEDE 
DAHA FAZLASI YAPILMALI”

Pamuk, İstanbul’da bekle-
nen büyük depreme karşı yapı-
lan çalışmaların hızlandırılma-
sı gerektiğini belirterek şu çağ-
rıyı yaptı:

“Bu millete yapılan hiçbir 
hizmet yeterli değildir. Çün-
kü hayat, sürekli yenilenmeyi 
ve daha iyisini yapmayı gerek-
tirir. Özellikle Küçükçekmece 
gibi yüksek riskli ilçelerde kent-
sel dönüşüm çok daha hızlı iler-
lemelidir. Merkezi hükümetin 
attığı adımlar ortada ama yerel 
yönetimlerin de sorumlulukla-
rını yerine getirmesi şarttır.”

Fazıl Anıl Kılıçlı
Kent Yaşam Gazetesi

Afetlere sırt
dönmüş bir İBB,
Kentsel Dönüşümde 
yalnız bırakılmış bir
Küçükçekmece!

Küçükçekmece Belediyesi AK Parti Meclis Üyesi İnşaat Yüksek Mühendisi Mehmet 
Pamuk, gazetemize özel açıklamalarda bulundu. Pamuk, “İBB Başkanı Sayın 
İmamoğlu, iki seçimde de verdiği konut sözünü tutmadı. Sonuç olarak afetlere sırt 
dönen bir İBB, kentsel dönüşümde yalnız bırakılan bir Küçükçekmece oldu.” dedi.

Hürriyetçi Eğitim Sendika-
sı Genel Başkanı Levent Kuru-
oğlu ile yaptığımız sohbetten 
öne çıkanlar şöyle;

Sizce, gözlemlediğiniz 
kadarıyla, eğitimdeki en 
önemli sorun nedir?

Birincisi liyakat. Yani, key-
fi ve ideolojik bir kadrolaşma 
söz konusu. Aynı zamanda, 
vakıf ve dernek adı altında ce-
maat ve tarikatların Milli Eği-
tim içinde ve okullarda—ana-
okuldan liseye kadar etkin 
hale gelmesi ciddi bir tehlike 
oluşturuyor. Çünkü, Tedrisat 
Kanunu’na göre eğitim sadece 
Milli Eğitim Bakanlığı’na bağ-
lı öğretmenler tarafından ve-
rilmelidir. Ancak bugün, hiç-
bir eğitimle ilgisi olmayan ya-
pılar okullara sokuluyor. Bu 
son derece yanlış ve tehlikeli. 
Zaten bu konuda tepkimizi sü-
rekli dile getiriyoruz.

“FETÖ GİDER, METÖ GELİR”
Peki, bu yapıların asıl 

amacı nedir? Eğitim sistemi-
ni nereye sürüklüyorlar?

Genel politikalar itibarıyla, 
cemaat ve tarikatların devletin 
eğitim kurumları aracılığıy-
la bir dönüşüm yaratmak iste-
diği görülüyor. Vakıf ve cema-
atler dindar bir nesil yetiştir-
mek amacıyla okullara giriyor. 
Ancak, bu yöntemle dindar bir 
nesil yetiştirilemez. Zaten Mil-
li Eğitim bünyesinde binlerce 
din kültürü ve ahlak bilgisi öğ-
retmeni var. Eğer devlet, dini 
eğitim vermek istiyorsa, bunu 
bu öğretmenler aracılığıyla ya-
pabilir. Ancak tarikat ve ce-
maatlerin amacı, kendileri-
ne bağlı bir mürit kitlesi oluş-
turmak ve bunu eğitim siste-
mi üzerinden sağlamak. Bu da 
ülke açısından büyük tehlike-
lere yol açabilir.

Yakın geçmişte yaşadığı-
mız FETÖ darbe girişimi bu-
nun en somut örneğidir. Yarın 
FETÖ olmaz, METÖ olur, ÇETÖ 
olur ama sonuç değişmez. 
Aynı hataları tekrar etmemek 
gerekir. Bugün bu yapılar, “Şe-
riat istiyoruz” diyerek açık-
ça laik ve demokratik Türkiye 

Cumhuriyeti’ni hedef aldıkla-
rını belirtiyorlar. Milli Eğitim 
içine bu zihniyeti sokarsanız 
ve büyümelerine imkân sağ-
larsanız, yarın yine benzer bir 
tabloyla karşı karşıya kalırız.

Peki, bu durumda neler 
yapılmalı?

Eğitim sendikaları olarak 
bu duruma ciddi şekilde karşı 
çıkıyoruz. Ancak sadece bizim 
karşı duruşumuz yetmez. Mu-
halefet partileri, özellikle ana 
muhalefet ve diğer siyasi parti-
ler de bu konuda sesini yükselt-
meli. Ancak, seçim kaygısıyla 
bu konuyu görmezden geliyor-
lar. “İktidara gelince değiştiri-
riz” anlayışıyla hareket ediyor-
lar ama o zamana kadar yaşa-
nacak zararları kim telafi ede-

cek? Muhalefetin bu tavrını ye-
terli bulmuyorum. Yani muha-
lefet partileri de oy kaygısı gü-
düyor. Bu hatalı bir yaklaşım.

“KEYFİ ATAMALARLA FEN 
LİSELERİNİN KALİTESİ 
DÜŞÜRÜLDÜ”

Benim özellikle tehlike-
li gördüğüm bir diğer kadro-
laşma süreci ise fen liselerinde 
yaşanıyor. Eskiden fen liseleri-
ne öğretmen atamaları sınavla 
yapılırdı ve bu büyük bir önem 
taşırdı. Ancak son dönemde 
fen liseleri, proje okulları kap-
samına alınarak keyfi atama-
lara açıldı. Bu da fen liseleri-
nin eğitim kalitesini ciddi şe-
kilde düşürdü.

Fen liseleri, Türkiye’nin en 

zeki öğrencilerinin eğitim al-
dığı kurumlardır. Buralara öğ-
retmen atamaları önceden ob-
jektif sınavlarla belirlenirdi ve 
hiçbir itiraz olmazdı. Ancak, 
proje okulu statüsü getirildik-
ten sonra, müdürler ve öğret-
menler tamamen keyfi atama-
larla belirlenmeye başladı. Bir 
sendika talepte bulunuyor, il 
onaylıyor, bakanlık da onayla-
yınca süreç tamamlanıyor. Bu 
keyfilik, okulların kalitesini 
hızla düşürüyor.

Bu noktada, iktidarın asıl 
hedefi İmam Hatip okulları-
nı güçlendirmek. Dindar ne-
sil yetiştirme anlayışıyla, fen 
liseleri ve Anadolu liseleri ye-
rine öğrencilerin imam hatip-
lere yönlendirilmesi isteniyor. 
Ancak, bu durum eğitimin ni-
teliğini ciddi şekilde zayıflatı-
yor. Türkiye’de ihtiyaca göre 
belirlenmesi gereken okul tür-
leri varken, imam hatiplerin 
plansızca çoğaltılması eğitim 
sistemini zorluyor.

“DERNEKLER VAKIFLAR 
OKUL MÜDÜRLERİNE BASKI 
KURUYOR”

Ayrıca, birçok ilde ve ilçe-
de imam hatiplerin yönetimi-

ne dışarıdan müdahaleler ya-
pılıyor. Bu okullara müdaha-
le eden dernekler kuruldu ve 
okul yönetimleri üzerinde bas-
kı oluşturuyorlar. Öyle ki, bir 
okul müdürü onların dediği-
ni yapmazsa hemen hakkın-
da soruşturma açılıyor. Bizzat 
bir ilde böyle bir soruşturmay-
la ilgileniyorum. Bir imam ha-
tip derneği başkanı, okul mü-
dürüne ne yapması gerektiğini 
söylüyor. Müdür itiraz edin-
ce de çeşitli baskılarla 
karşılaşıyor.

“BÜYÜK BİR ÇİFTE 
STANDART VAR”

Normal devlet li-
seleri ihtiyaçları 
doğrultusunda ilçe 
milli eğitim mü-
dürlüğüne başvu-
rup maddi destek 
istiyor. Ancak çoğu 
zaman bu talepler ya 
çok düşük miktarda 
karşılanıyor ya da 
reddediliyor. Öte 
yandan, imam 
hatip okulla-
rı maddi destek 
konusunda ayrı-
calıklı bir konum-
da. Örneğin, bir 

imam hatip okulu 50 bin TL 
gezi masrafı talep ettiğinde, 
anında 200 bin TL gönderilebi-
liyor. Bu, eğitimde büyük bir 
adaletsizlik yaratıyor.
Fazıl Anıl Kılıçlı
Kent Yaşam 
Gazetesi

“Milli Eğitime ‘İdeolojik’ kadrolaşma gölgesi”
Hürriyetçi Eğitim Sendikası Genel Başkanı Levent Kuruoğlu ve Hürriyetçi Eğitim Sendikası İstanbul 3 No’lu Şube Başkanı Uğur Başar ile beraberindeki 

heyeti gazetemizde ağırladık. Sendika temsilcileri ile Türkiye’nin temel problemlerinden biri olan eğitim konusunu masaya yatırdık.
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kı oluşturuyorlar. Öyle ki, bir 
okul müdürü onların dediği-
ni yapmazsa hemen hakkın-
da soruşturma açılıyor. Bizzat
bir ilde böyle bir soruşturmay-
la ilgileniyorum. Bir imam ha-
tip derneği başkanı, okul mü-
dürüne ne yapması gerektiğini
söylüyor. Müdür itiraz edin-
ce de çeşitli baskılarla 
karşılaşıyor.

“BÜYÜK BİR ÇİFTE 
STANDART VAR”

Normal devlet li-
seleri ihtiyaçları
doğrultusunda ilçe
milli eğitim mü-
dürlüğüne başvu-
rup maddi destek
istiyor. Ancak çoğu 
zaman bu talepler ya 
çok düşük miktarda
karşılanıyor ya da
reddediliyor. Öte
yandan, imam
hatip okulla-
rı maddi destek 
konusunda ayrı-
calıklı bir konum-
da. Örneğin, bir

y y
adaletsizlik yaratıyor.
Fazıl Anıl Kılıçlı
Kent Yaşam
Gazetesi

Hürriyetçi Eğitim Sendikası
 Genel Başkanı Levent Kuruoğlu
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HABER MÜDÜRÜ
Tayfun ERCAN

HUKUK DANIŞMANI

Av. Sinan BAYAT

SORUMLU YAZI İŞLERİ

MÜDÜRÜ
Sümeyra DUĞAN

Gazetemiz Basın Platformu üyesidir.
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MUHABİR

Serkan HORUZ

Fazıl Anıl KILIÇLI

Emine DUĞAN

6 Şubat, Türkiye tarihine en 
kara harflerle yazılan günlerden 
biri. 6 Şubat 2023… Kahraman-
maraş ve Elbistan merkezli dep-
remler, yalnızca 10 ili değil, tüm 
Türkiye’yi sarstı. Binlerce insanı-
mızı kaybettik, şehirler yok oldu, 
hayatlar yarım kaldı. Acının bü-
yüklüğü, yıkımın şiddeti tarifsiz-
di. O gün hepimizin hafızasına ka-
zınan o ses hâlâ kulaklarımızda 
yankılanıyor:

“Sesimi duyan var mı?”
Bugün, yalnızca kaybettikleri-

mizi anmak için değil, geleceğimi-
zi kurtarmak için de konuşmalıyız. 
Çünkü deprem-
ler unutanı af-
fetmez. Fay hat-
ları, ihmali, ge-
ciktirilen önlem-
leri, rant uğruna 
ertelenen proje-
leri hatırlar ve 
zamanı geldiğin-
de karşılığını acı 
bir şekilde öde-
tir. Ve bugün, 
Marmara’da 
yaklaşan büyük 
felaketin ayak 
seslerini duyuyoruz.

Beklenen Marmara Dep-
remi: Felaket Kapımızda!

Uzmanlar yıllardır uyarıyor, ra-
porlar defalarca açıklandı, araştır-
malar net: Marmara’da büyük bir 
deprem kaçınılmaz. Beklenen bü-
yüklük 7.2 ve üzeri. Bunun anlamı 
ne biliyor musunuz? 100 bin bina-
dan fazlası yıkılacak, milyonlarca 
insan evsiz kalacak, 4 milyona ya-
kın insan hayatını kaybedebilir.

Bu bir senaryo değil, bilim in-
sanlarının en gerçekçi öngörüsü. 
Ve biz bu senaryonun ana karakter-
leriyiz. Bu felaketin seyircisi değil, 
mağdurları olmaya gidiyoruz. Çün-
kü İstanbul, göz göre göre ölüme 
yürüyen bir şehir haline geldi.

Ama unutulmaması gereken bir 
şey var: Marmara Depremi yıkımı 
sadece İstanbul’a yaşatmayacak!

Genellikle Marmara depremi 
denildiğinde herkesin aklına önce 
İstanbul geliyor. Evet, İstanbul bu 
felaketin merkezinde olacak ama 
bu deprem sadece İstanbul’u vur-
mayacak. Kocaeli, Sakarya, Yalo-
va, Bursa, Tekirdağ, Balıkesir, Ça-
nakkale… Bu illerin tamamı doğ-
rudan etkilenecek. Türkiye’nin sa-
nayi ve üretim üssü olan Marma-
ra Bölgesi, büyük oranda devre dışı 
kalacak. Ekonomi çökecek, lojistik 
duracak, üretim bitecek, milyon-
larca insanın yaşamı bir daha eski-
si gibi olmayacak. Yani bu deprem 
yalnızca bir şehrin değil, tüm ülke-
nin meselesi!

Soruyorum: İstanbul ve çevre-
sindeki iller buna hazır mı?

Bugün, yaşadığımız şehir bü-
yük bir depreme karşı gerçekten 
dayanıklı mı? Sokağınızdan geçer-
ken etrafınıza bir bakın. Eski bina-
lar, çürük yapılar, yıkılmayı bek-
leyen apartmanlar… Bir deprem 
anında hastaneler, itfaiyeler, köp-
rüler, yollar ayakta kalacak mı? 
Deprem sonrası nasıl bir Marmara 
Bölgesi’ne uyanacağımızı düşün-
dünüz mü? Ya da uyanabilecek mi-
yiz? 

Kentsel Dönüşüm: Bir Tercih 
Değil, Zorunluluk!

Şunu çok iyi anlamamız lazım: 
Kentsel dönüşüm, bir lüks veya ter-
cih değil, bir zorunluluktur. Bunu 
bir inşaat, bir rant projesi ola-
rak gören herkes büyük bir yanılgı 
içinde. Kentsel dönüşüm demek, 
can güvenliği demektir. Geleceği-
mizi kurtarmak demektir.

Ancak burada kritik bir nokta 
var: Kentsel dönüşüm, adil, şeffaf 
ve hızlı olmalıdır. Halkın güvenini 
kazanacak, herkesin hakkını koru-
yacak bir sistem kurulmalı. İnsan-
lar evlerinden, mahallelerinden 
olurken bir avuç insan bu işten ser-
vet kazanmamalı. Dönüşüm, ger-
çekten güvenli ve dayanıklı yapılar 
inşa etmek için yapılmalı.

Ve en önemlisi…
Vatandaş olarak bizim de so-

rumluluğumuz var. Sadece bugü-
nü düşünerek hareket etmeyi bı-
rakmalıyız. “Bana bir şey olmaz” 
demek, en büyük hatamız. Herke-
sin elini taşın altına koyması gere-
kiyor. Çünkü bu sorunun çözümü-
nü yalnızca devletten bekleyerek, 
yalnızca yetkilileri suçlayarak iler-
leyemeyiz.

Ya Kentsel Dönüşüm Olacak, 
Ya da Marmara Bölgesi Mezarlı-
ğa Dönüşecek!

Bu cümle abartı değil. Gerçek. 
Eğer dönüşüm hızlanmazsa, eğer 
vatandaş, yetkililer, yerel yönetim-
ler el ele vermezse biz bu felake-
te tanık olmayacağız, bu felaketin 
kurbanları olacağız.

6 Şubat’ta hayatını kaybeden 
tüm yurttaşlarımıza Allah’tan rah-
met, yakınlarına sabır diliyorum. 
Ama biz, sadece dua ederek, sadece 
anarak bu felaketi durduramayız. 
Eğer elimizi taşın altına şimdi koy-
mazsak, o taşın altında hep birlik-
te kalacağız.

Bugün, konuşmak değil, ha-
rekete geçmek zorundayız! Çünkü 
başka İstanbul yok, başka Marma-
ra yok, başka Türkiye yok!

6 Şubat’ı Unutma!

Çünkü deprem unutmuyor...

Sümeyra 
DUĞAN

dugansumeyraa@gmail.com

İstanbul’da kira fiyatları son bir-
kaç yılda fahiş oranlarda artarken, 
özellikle lüks semtlerde 100 metre-
karelik dairelerin aylık kira bedelleri 
60 bin TL’yi aştı. En düşük ücretli ko-
nutlar bile bir asgari ücret seviyesine 
ulaşırken, kentte yaşayan dar gelir-
li kesimler için barınma büyük bir so-
runa dönüştü. Kira fiyatlarındaki ar-
tışa en büyük etken olarak enflasyon, 
konut arzının yetersizliği ve maliyet-
lerdeki yükseliş gösteriliyor.   

Son veriler, İstanbul’da ortalama 
kira fiyatlarının en yüksek olduğu 
bölgeleri gözler önüne serdi. Bebek’te 
kira fiyatları 75 bin 500 TL’ye, Be-
şiktaş Nisbetiye’de 69 bin TL’ye, 
Ömerli’de 67 bin 900 TL’ye kadar yük-
seldi. Kadıköy, Beşiktaş, Sarıyer gibi 
merkezi ilçelerde de kiralar 60 bin TL 
seviyesinde seyrediyor. Orta ve alt ge-
lir gruplarının bu fiyatlara yetişmesi 
imkânsız hale gelirken, artan kira be-
delleri şehrin çeperlerindeki ilçelerde 
de büyük bir baskı yaratıyor.

KENTSEL DÖNÜŞÜM KRİZİ 
İstanbul’da yalnızca yüksek kira 

fiyatları değil, konut arzındaki sıkın-
tılar da büyük bir problem yaratıyor. 
Özellikle kentsel dönüşüm sürecine 
giren binalarda yaşayan vatandaşlar, 
yeniden inşa sürecinde karşı karşıya 
kaldıkları yüksek maliyetler nedeniy-
le ya kiracı olarak fahiş fiyatlarla ev 
bulmaya çalışıyor ya da riskli binalar-
da oturmaya devam ediyor.

Müteahhitlerin artan inşaat ma-
liyetleri nedeniyle projeleri tamamla-
maktan kaçınması, vatandaşların ise 
yüksek maliyetler nedeniyle evlerini 

yenileyememesi sonucu birçok bina 
depreme karşı savunmasız durumda. 
İstanbul’da beklenen büyük deprem 
tehlikesi göz önüne alındığında, ba-
rınma krizi yalnızca ekonomik değil, 
aynı zamanda büyük bir güvenlik so-
runu haline geldi.

DEVLET DESTEKLERİ YETERSİZ 
Devletin sunduğu kira yardımları 

ve konut projeleri artan fiyatlar kar-
şısında yetersiz kalıyor. TOKİ proje-
leri dar gelirli vatandaşlar için bir al-
ternatif olarak sunulsa da, bu proje-
lerdeki konut sayısının sınırlı olması 
ve Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat 
depremleri sonrasında afet bölgesin-
de yoğunlaştığı için İstanbul’daki dö-
nüşüm ağır aksak ilerliyor.

Uzmanlar, kira artışlarının durdu-
rulabilmesi için daha fazla konut inşa 
edilmesi, müteahhitlerin desteklen-
mesi ve devletin daha kapsamlı konut 
politikaları geliştirmesi gerektiğini 
belirtiyor. Aksi halde, İstanbul’daki 
barınma krizi ve üzerine gelebilecek 
bir afette ülkemiz büyük bir yara ala-
cak.

DEPREM KAPIDA!
İstatistiklere ve Jeologların incele-

diği yer hareketlerine göre Marmara 

Denizi ve çevresinde yaklaşık 250 yıl-
da bir büyük bir depremin meydana 
geldiği ortaya konmuş durumda. Bu 
tahmin, tarihsel kayıtlar ve sismolo-
jik veriler incelenerek oluşturulmuş 
bir ortalamadır.

Marmara bölgesinde yaşanan son 
büyük deprem, 1766 İstanbul Depre-
mi olarak bilinir. Bu deprem 7,2 ve 
7,6 büyüklüğünde iki büyük sarsıntı-
dan oluşmuş ve büyük yıkıma neden 
olmuştur. Ondan önce ise 1509 yılın-
da yine büyük bir İstanbul depremi 
yaşanmıştı ve bu da yaklaşık 250 yıl-
lık bir döngüye işaret ediyor.

Son deprem 1766 yılı baz alındı-
ğında ortalama 250 yıllık periyot bu-
gün artık tamamlanmış denilebilir. 
Bu hesaba göre içinden geçtiğimiz za-
manlar beklenen büyük depremin ge-
cikmiş olduğunu gösteriyor ve her ge-
çen gün olasılığın arttığını anlama-
mız gerekir.

Bilim insanları, özellikle Kuzey 
Anadolu Fay Hattı’nın Marmara De-
nizi içindeki kısmında büyük bir 
stres biriktiğini belirtiyor. 1999 Göl-
cük Depremi’nden sonra yapılan ça-
lışmalar, 2040 yılına kadar büyük bir 

İstanbul depremi olasılığının %60’ın 
üzerinde olduğunu gösteriyor. Yani 
bilimsel verilere göre, artık ciddi şe-
kilde riskli bir döneme girilmiş du-
rumda. 

Yükselen kira fiyatlarının yanı 
sıra kentsel dönüşüm süreci de eko-
nomik krizden nasibini aldı ve afete 
hazırlık 99 depreminin üzerinden 25 
yıl geçmesine rağmen halen ciddi bir 
ilerleme kaydedemedi. Deprem ris-
ki nedeniyle vatandaşlar eski binalar-
dan çıkmak istese de, yeni konutların 
maliyeti ve inşaat fiyatlarındaki artış 
dönüşüm sürecini tıkadı. Özellikle 
1999 öncesi yapılmış ve riskli olduğu 
bilinen binlerce bina hâlâ kullanılı-
yor. Ancak müteahhitler yüksek ma-
liyetler nedeniyle dönüşüm projeleri-
ni üstlenmek istemiyor, vatandaşlar 
da finansman bulmakta zorlanıyor.

Deprem uzmanları, İstanbul’da 
beklenen büyük deprem öncesinde bi-
naların hızla yenilenmesi gerektiğini 
vurguluyor. Deprem korkusu ile yük-
sek maliyetler arasında sıkışan halk, 
çaresiz bir şekilde riskli binalarda 
oturmaya devam ediyor.

Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM

Tarım ve Orman Bakanlığı, 81 
il valiliğine sahipsiz sokak hay-
vanlarıyla ilgili olarak yazı gön-
derdi.

2028’E KADAR SÜRE VERİLDİĞİ 
İDDİASI YALANLANDI

Bakanlık yazısında, sahipsiz 
sokak hayvanlarının toplatılması 
için belediyelere 2028’e kadar süre 
verildiği iddiası yalanlandı.

HER BİR HAYVAN İÇİN 71 BİN LİRA 
CEZA 

Belediyelerin, sahipsiz sokak 
hayvanlarını hemen toplamala-
rı gerektiği belirtilen bakanlık ya-
zısında, sokakta bırakılan her bir 
sahipsiz hayvan için 71 bin 965 

lira para cezası uygulanacağı ifa-
de edildi.

“BEKLENMESİ MEVZUATA AYKIRI”
Bakanlık tarafından valilikle-

re gönderilen yazıda şu ifadelere 
yer verildi:

“5199 sayılı Kanun ile nüfu-
su yirmi beş bini aşan Belediyele-
re hayvan bakımevlerini kurmak 
ve mevcut bakımevlerinin koşul-
larını iyileştirmek için 31.12.2028 
tarihine kadar süre tanınmakla 
birlikte; hayvanların toplanarak 
hayvan bakımevlerine götürül-
mesi ve köpeklerin hayvan bakı-
mevlerinde tutulması ile ilgili hü-
kümlerin Kanunun yayımı tarihi 
itibarıyla yürürlüğe girmiş olması 

sebebiyle hayvanların toplanma-
sı maksadıyla 2028 yılının beklen-
mesi mevzuata aykırılık teşkil et-
mektedir.

Rehabilitasyon işlemi tamam-
lanmış dahi olsa yerel yönetimler 
adına toplanan sahipsiz hayvan-
ların bakımevi dışında herhan-
gi bir yere terk edilmesi veya ba-
kımevinde barındırılan köpekle-
rin geri bırakılması Kanun’un 14 
üncü maddesi ile yasaklanmıştır. 
Söz konusu Kanun maddesine ay-
kırılığının tespiti halinde hayvan 
başına 2025 yılında 71.965 TL ida-
ri para cezası uygulanması gerek-
mektedir.”

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Barınma Lüks, 
Deprem Yakın
İstanbul’da kira krizi 
derinleşiyor. Barınma 
artık lüks haline gelirken, 
uzmanların beklediği ve 
yaklaşan büyük Marmara 
depremi karşısında 
dar gelirli vatandaşlar 
çürük binalarda sessizce 
kaderlerini bekliyor.

Bakanlıktan 81 ile yazı;

Her sahipsiz 
hayvan için 
belediyelere ceza!

Tarım ve Orman Bakanlığı, sahipsiz sokak 
hayvanlarıyla ilgili olarak 81 il valiliğine 
yazı gönderdi. Bakanlık, sahipsiz sokak 

hayvanlarının toplanmasının 2028’e 
ertelenemeyeceğini belirterek, sokakta 

bırakılan her bir sahipsiz hayvan için 
belediyelere 71 bin 965 lira para cezası 

uygulanacağını bildirdi.
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EVDE FİZİK TEDAVİ
Kâğıthane Belediye-

si yaşlı ve engelli birey-
lerin sağlık hizmetlerine 
erişimini kolaylaştırmak 
amacıyla “Evde Fizik Te-
davi” hizmetine devam 
ediyor.

2023 yılında başlatı-
lan proje kapsamında il-
çede ikamet eden ve fi-
zik tedavi ihtiyacı bu-
lunan engelli raporu ve 
evde fizik tedavi görebi-
lir raporu mevcut vatan-
daşlara uzman fizyotera-
pistler eşliğinde evde te-
davi imkânı sağlanıyor. 
Şimdiye kadar 75 kişinin 
değerlendirmesi yapılır-
ken, tedaviye uygun gö-
rülen vatandaşlara top-
lamda 1198 seans fizik 
tedavi desteği verildi. 

Kâğıthane Beledi-
ye Başkanı Mevlüt Özte-
kin, hizmetle ilgili yap-
tığı açıklamada; “Vatan-
daşlarımızın sağlığı ve 
yaşam kalitesi bizim ön-
celiğimiz. Evde fizik te-
davi hizmetimizle yaşlı 
ve engelli komşularımıza 
destek oluyoruz. Bu tür 
hizmetlerle her zaman 
halkımızın yanında ola-
cağız.” dedi.

Beylikdüzü Belediye Başka-
nı Mehmet Murat Çalık, uy-
gulamanın geldiği noktayı de-
ğerlendirdiği Beslenme Saati 
Projesi 2024-2025 Yeni Dönem 
Lansmanı’nda anlattı.

Projeyi Beyoğlu’na taşıyan 
Beyoğlu Belediye Başkanı İnan 
Güney de lansmana katıldı. Ça-
lık, çocukların en temel hak-
kı olan sağlıklı beslenme konu-
sunda yerel yönetimlerin so-
rumluluğuna dikkat çekerken, 
Güney de Beyoğlu’ndaki çocuk-
lar için benzer bir adımlar atıl-
maya başlandığını dile getirdi.

Lansmanda konuşan Be-
yoğlu Belediye Başkanı İnan 
Güney’in konuşmasından öne 
çıkanlar şöyle;

GÜNEY: İYİ İNSANLARIN 
İZLEDİĞİ YOLU İZLEYİN

Başkan Çalık’a proje nede-
niyle övgülerini sunan Beyoğ-
lu Belediye Başkanı İnan Güney 
şöyle konuştu;

Konu, beslenme saati... 
Konu, çocukların açlığı... 
Konu, yoksulluk olunca ben de 
bir siyasetçi olarak değil, bir 
baba kimliğiyle, bir baba şefka-
tiyle, bir baba hissiyatıyla hare-

ket ediyorum. Ben de üç kız ba-
basıyım. Allah biliyor, canımız-
dan çok seviyoruz. Bütün baba-
lar gibi, bütün anneler gibi...

Dolayısıyla öyle bir zaman-
da yaşıyoruz ki merhametsiz-
liğin, adaletsizliğin kol gezdi-
ği, bunun bedelini ise çocukla-
rın ödediği bir dönemden ge-
çiyoruz. Böyle günlerle sınanı-
yoruz ve bu bedeli maalesef ço-
cuklarımız ödüyor. Sayın Baş-
kanımızın dediği gibi, açlık ve 
yoksulluk hiçbir çocuğun kade-
ri olamaz.

Sayın Belediye Başkanımız 
bunu sadece sözde bırakmamış, 
hayata geçirmiş, somut bir pro-
jeyle Beylikdüzü’nde çözüm 
üretmiş. Biz de şu şiarla hare-
ket ettik:

Konfüçyüs’ün bir sözü var-
dır: “İyi insanların izlediği yolu 
izleyin, kötü insanların kusur-
larını kendinizde arayın.”

ÇALIK: ÇOCUĞUN BİR GÜLÜŞÜ, 
TOPLUMUN UMUDUDUR

Lansmanda konuşan Meh-
met Murat Çalık ise şunları söy-
ledi;

Dünya çılgın bir yere doğru 
doludizgin gitmektedir. Yalanla-

rın hakikati bastırdığı zaman di-
limlerinin içerisinden geçiyoruz.

“Yoksulluk bir çocuğun ka-
deri olamaz.” diyerek 2021 yı-
lında hayata geçirdiğimiz ve 
tam 4 yıldır aralıksız sürdürdü-
ğümüz Beslenme Saati projemi-
zin 2024-2025 dönemi lansma-
nına hepiniz hoş geldiniz, sefa-
lar getirdiniz.

Unutmayalım ki bir top-
lum, gücünü çocuklarına ver-
diği değer ve onların gelece-
ğe güvenle bakmasını sağlaya-

cak, geleceğini güvence altı-
na alacak iradeyle koruyabilir. 
Beylikdüzü Belediyesi olarak 
bizler, belediyeciliği kanun-
larla tanımlanmış görev ve so-
rumlulukların ötesinde bir iş 
olarak gördüğümüzü ifade et-
mek istiyorum. Toplumun her 
ferdine sahip çıkmayı, onların 
temel haklarını korumayı en 
büyük sorumluluğumuz ola-
rak görüyoruz. Beslenme Saa-
ti Projesi işte bu anlayışın bir 
ürünüdür.

Çocukların yarınına doku-
nan bu proje, vicdani bir du-
ruş aynı zamanda. Çünkü bir 
çocuğun yüzündeki gülümse-
me, toplumun en büyük umu-
dudur. O umudu çoğaltmak da 
bizlerin, belediye başkanlarının 
ve yerel yöneticilerin görevi-
dir. Biz bu görevi hem aklımız-
la hem de kalbimizle yapmaya 
devam edeceğiz. İlçemizde ya-
şayan her vatandaşımıza ve her 
çocuğumuza eşit, onurlu bir ya-
şam sürmesi için elimizden ne 

geliyorsa yapmaya hazır oldu-
ğumuzu buradan ifade etmek 
istiyorum.

“BESLENME SAATİ 
BAŞLANGIÇ; HİÇBİR ÇOCUK AÇ 
KALMAYACAK”

Ulu Önder Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk’e göre, memleketi-
mizi aydınlıkla donatacak olan 
çocuklarımızdır! Her adımda, 
Atatürk’ün bu millet için yap-
tıklarından ilham aldığımızı 
buradan ifade etmek istiyorum!

Bugün, yeni dönemde siz-
lerle paylaştığım “Beslenme Sa-
ati” bir başlangıçtır! Bu top-
raklarda hiçbir çocuğun açlıkla 
mücadele etmediği bir düzeni 
inşa etme yolunda emin adım-
larla ilerliyoruz!

Hep söylüyorum, tekrar söy-
leyeceğim! Esas olan, partisi, kö-
keni, dünya görüşü ne olursa ol-
sun, yönetim erkini elinde tutan 
her yöneticinin sosyal devlet an-
layışıyla hareket etmesi gerekir! 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

2024 yılı içerisinde 142 haneye 
ayda 2 kez olmak üzere toplam 3.408 
kez temizlik hizmeti verildi. Bu hiz-
metle, özellikle hareket kısıtlılığı bu-
lunan yaşlı ve engelli bireylerin evle-
rinin hijyenik bir şekilde temizlen-
mesi hedefleniyor. Belediye ekipleri, 
evlerin genel temizliğinin yanı sıra, 
zorlu ve detaylı temizlik işlemlerini 
de titizlikle gerçekleştiriyor.

“HER VATANDAŞIMIZ BİZİM İÇİN 
DEĞERLİDİR”

Kâğıthane Belediye Başkanı Mev-

lüt Öztekin, yaşlı ve engelli vatan-
daşlara yönelik bu hizmetin önemine 
dikkat çekerek, “Her vatandaşımız bi-
zim için çok değerlidir. Özellikle ba-
kıma muhtaç yaşlı ve engelli bireyle-
rimizin hayatlarını kolaylaştırmak, 
onların temel ihtiyaçlarını karşıla-
mak belediyemizin öncelikli görevleri 
arasındadır. Bu kapsamda, ev temiz-
liği hizmetimizle, yaşlı ve engelli va-
tandaşlarımızın daha temiz ve sağlık-
lı bir ortamda yaşamalarını sağlıyo-
ruz. Bu projeyi daha da genişleterek, 
daha fazla vatandaşımıza ulaşmayı 
hedefliyoruz.” dedi.

Kâğıthane Belediyesi’nin bu hiz-
meti, ilçe sakinleri tarafından büyük 
takdir toplarken, özellikle yaşlı ve en-
gelli bireylerin aileleri de belediyenin 
bu duyarlı yaklaşımından memnuni-
yetlerini dile getiriyor.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beslenme Saati’nin yeni dönem lansmanı yapıldı

‘Okula aç giden çocuk,
geleceği aç kalmış bir ülkedir’

Beylikdüzü Belediye Başkanı

Mehmet M
urat Ç

alık

Beyoğlu Belediye Başkanı

İnan Güney

Beylikdüzü Belediyesi’nin çocuk yoksulluğuna karşı 
başlattığı Beslenme Saati uygulaması, İstanbul’da 
yayılıyor. Beslenme Saati uygulamasının ikinci 
dönem lansmanı Beylikdüzü’nde yapıldı.

‘Temiz Evler, Mutlu Kâğıthaneliler’
ROTİSÖRLER ZİNCİRİ 1248-1950 DERNEĞİ

YÖNETİM KURULU’NDAN

Değerli Üyemiz,

Derneğimizin Genel Kurul Toplantısı 11 Mart 2025 Salı günü, 
saat 17:00 da Swissôtel The Bosphorus Istanbul adresinde yapılacak-
tır.  Bu toplantıda çoğunluk sağlanamadığı takdirde, ikinci toplantı 
aynı gündemi görüşmek üzere,

18 Mart 2025 Salı günü saat  17:00 de yine
Swissôtel The Bosphorus, Istanbul
Bayıldım Cad. No:2
Maçka, Beşiktaş 34357 İstanbul

adresinde yapılacaktır. Tüm üyelerimizin toplantıda hazır bulun-
maları önemle duyurulur.

Saygılarımla,

ROTİSÖRLER ZİNCİRİ 1248-1950 DERNEĞİ
Kütük No.: 34-218-190

GÜNDEM:

1. Açılış ve yoklama
2. Başkanlık Divanının seçimi, gündemin kabul edilmesi, tuta-

nakların imzalanması için Divana yetki verilmesi, gündem madde-
lerinin oya sunularak kabulü

3. Bir önceki döneme (2022-2023-2024) ait Faaliyet Raporunun 
okunması

4. Bir önceki döneme (2022-2023-2024) ait Bilanço ve Gelir/Gider 
tablolarının okunması, görüşülmesi ve kabulü

5. Denetleme Kurulu raporunun okunması, görüşülmesi ve kabulü
6. Yönetim ve Denetleme kurullarının ibrası
7. Yönetim Kurulu seçimi
8. Denetleme Kurulu seçimi
9. 2025-2026 ve 2027 yılları bütçe taslağının görüşülüp onaylan-

ması ve bütçe fasılları arasında aktarma yapılması hususunda yöne-
tim kuruluna yetki verilmesinin onaylanması

10. Tüzük Değişikliği (Madde 27-a )
11. Dilekler
12. Kapanış

Kâğıthane Belediyesi, bakıma muhtaç yaşlı ve engelli vatandaşların yaşam kalitesini artırmak 
amacıyla örnek bir projeye imza atıyor. Belediye, 2 haftada bir düzenli olarak ev temizliği hizmeti 
sunarak, ihtiyaç sahibi vatandaşların temiz ve sağlıklı bir ortamda yaşamalarını sağlıyor.



17 Şubat 2025 PazartesiSAHA 05y l
...1994’ten Beri...
30

gazetekentyasamhaberyasamda Kent Yaşam Gazetesi www.yasamgazetesi.com.trKent Yaşam TV

STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

Üsküdar’da YKS’li 
öğrencilere destek

Üsküdar Belediyesi, 2025 
YKS sınavına girecek lise 
son sınıf öğrencilerin sınav 
ücretlerinin belediye tara-
fından karşılanacağını du-
yurdu.

Sınav ücreti desteğin-
den yararlanmak isteyen öğ-
rencilerin Üsküdar’da ika-
met etmesi, 12. sınıf öğren-
cisi olması ve sosyal incele-
me durumuna göre ihtiyaç 
sahibi olduğu tespit edilmiş 
olması gerekiyor.

YKS ücreti desteğinden 
yararlanmak isteyen, ilçe-

de ikamet eden öğrenciler 
sınav kaydını tamamladık-
tan sonra sınav kayıt belgesi 
ve başvuru yapan kişi adına 
IBAN bilgisi ile birlikte bele-
diyeye şahsen başvuru yapa-
bilecek.

Sosyal Destek Hizmetle-
ri Müdürlüğüne şahsen baş-
vuru ya da resmi web sitesi 
“uskudar.bel.tr” üzerinden 
online olarak alınacak baş-
vurular 10 Mart’a kadar sü-
recek.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Gaziosmanpaşa Belediyesi, 
kadınların teknoloji alandaki 
yeteneklerini geliştirmek ve ka-
dın istihdamına katkı sunmak 
için annelere yönelik teknoloji 
eğitim programı düzenledi. 2,5 
ay süren eğitimde kadınlara te-
mel bilgisayar kullanımı, ofis 
programları, internet ve etkili 
sosyal medya, dijital pazarlama 
ve internet reklamcılığı, siber 
güvenlik alanında bilgiler veril-
di. Teknoloji eğitiminde başarı-
lı olan kadınlar, Gaziosmanpa-
şa Kültür ve Sanat Merkezi’nde 
düzenlenen programda sertifi-
kalarını aldı. Proje ile kadınlara 
dijital pazarlama ile yeni giri-
şimlere yönelme ve çalışma ha-
yatına katılarak ekonomik ka-
zanç elde etme fırsatı sunulmuş 
oldu.

BAHÇETEPE: KADINLARIMIZI 
DAHA GÖRÜNÜR KILMAMIZ 
GEREKİYOR

Kurs ile ilgili bilgi veren Ga-
ziosmanpaşa Belediye Baş-
kanı Hakan Bahçetepe, 
“Gaziosmanpaşa’da 
ilk defa uygulandı. 
Yaklaşık 40 tane 
kursiyerimiz ka-
tıldı, bunu de-
vam ettirece-
ğiz. Burada ka-
dınlarımızın evde 
ürettikleri ürün-
leri, dijital anlam-
da satmalarına yöne-
lik eğitim verdik. İnter-
net ve sosyal medya eğitimi 
verdik. İnternette bu ürünle-
ri nasıl sergileyebilirler, nasıl ev 

ekonomisine katkı sunabilirler, 
sosyal hayat içinde nasıl daha 
fazla güçlü kılınabilir diye dü-
şündük. Kadınlarımızı sosyal 
hayat içinde daha görünür kıl-
mamız gerekiyor. Bu anlamda 

kadınlarımıza belediyemi-
zin bünyesinde hem 

kadın aile müdür-
lüğümüzün hem 

de inovasyon 
müdürlüğümü-
zün katkısıyla, 
eğitmenlerimiz 
aracılığıyla, bu 
ürünleri sosyal 

medya hesap-
larında nasıl sa-

tabilirler, kendile-
rine göre nasıl inter-

net siteleri kullanabilir-
ler şeklinde bir teknolojik eği-
tim başlattık” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Ümraniye Belediyesi ve Üm-
raniye Rizeliler Derneği iş bir-
liğiyle Santral Meydanı’nda 
gerçekleştirilen 10’uncu Ge-
leneksel Hamsi ve Kültür 
Festivali’nde 3 ton hamsi ikram 
edildi. Festivalde, Karadeniz’e 
has yöresel ürünler ve köy so-
basında özel olarak pişirilen la-
hana çorbası, mısır ekmeği ve 
muhlama gibi lezzetler de su-
nuldu. Ümraniye Belediye Baş-
kanı İsmet Yıldırım’ın ev sahip-
liğinde düzenlenen festivale, 
Sağlık Bakanı Prof. Dr. Kemal 
Memişoğlu, Gençlik ve Spor Ba-
kan Yardımcısı Doç. Dr. Safa 
Koçoğlu, İstanbul Valisi Davut 
Gül, AK Parti İl Başkanı Abdul-
lah Özdemir, İlçe Kaymakamı 
Yüksel Çelik, AK Partili Eski Be-
lediye Başkanları, AK Parti Üm-
raniye İlçe Başkanı Salim Çetin-
kaya, Ümraniye Rizeliler Der-
nek Başkanı Necmettin Birinci 
ve çok sayıda vatandaş katıldı. 

Karadenizli sanatçılar Zeki 
Uçkan ve Batuhan Akyıldız’ın 
sahne aldığı festivalde, vatan-
daşlar hem horon oynayıp şar-
kılar söyledi hem de hamsi ik-
ramlarının tadını çıkardı. Fes-
tival alanında hamsi ızgarası-
nın başına geçen Sağlık Baka-

nı Memişoğlu ve Başkan İsmet 
Yıldırım, vatandaşlara kendi el-
leriyle hamsi ikram ederek, ar-
dından da stantları gezdi.

BAKAN HORON OYNADI
Sağlık Bakanı Prof. Dr. Ke-

mal Memişoğlu, Ümraniye 
Hamsi Festivali’ne katılarak, 
“Ümraniye’de hem hamsinin 
hem horonun tadını çıkarıyo-
ruz. Emeği geçen herkese teşek-
kür ederim” dedi ve horon oy-

nadı.

YILDIRIM: BİRLİK 
BERABERLİĞİMİZİN EN GÜZEL 
ÖRNEĞİ

Ümraniye Belediye Baş-
kanı İsmet Yıldırım yaptı-
ğı konuşmada şunları söyledi: 
“Karadeniz’in eşsiz kültürünü 
Ümraniye’mizde yaşatmaktan 
büyük mutluluk duyuyoruz. Bu 
yıl festivalimizin 10’uncusunu 
düzenliyoruz. Bu festival, bir-

lik ve beraberliğimizin en gü-
zel örneği. Bu güzel atmosferde 
horonla coştuk, türkülerle bu-
luştuk ve lezzetlerimizi birlik-
te tattık. Her yıl daha büyük bir 
coşkuyla bu festivali düzenle-
meye devam edeceğiz” dedi.

Ümraniye, Karadeniz’in ru-
hunu yansıtan bu festivalle 
unutulmaz bir güne ev sahipli-
ği yaptı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

GAZiOSMANPAŞALI ANNELER
sosyal hayatta daha fazla olacak
Gaziosmanpaşa Belediyesi tarafından bu yıl ilk düzenlenen “Annelere Teknoloji Eğitimi”ni başa-
rıyla tamamlayan kursiyerlere sertifikalarını Belediye Başkanı Hakan Bahçetepe takdim etti.

Çekmeköy’de 
‘Yapay Zeka’ 
Çalıştayı
Çekmeköy Belediyesi ve 
Özyeğin Üniversitesi iş 
birliğinde, “Yapay Zeka ve 
Mimarlık Çalıştayı” düzenlendi.

Yapay zeka destekli mi-
mari tasarım ve akıllı şehir 
çözümleri üzerine gerçek-
leşen etkinlikte, akademis-
yenler ve sektör uzmanları, 
yeni teknolojilerin mimar-
lık ve şehir planlamasında-
ki potansiyel etkilerini ve ge-
lecekteki uygulamalarını de-
rinlemesine tartıştı.

Yapay zeka destekli mi-
mari tasarım ve akıllı şehir 
çözümleri ele alındığı “Ya-
pay Zeka ve Mimarlık Çalış-
tayı” Çekmeköy Belediyesi ve 
Özyeğin Üniversitesi iş birli-
ğiyle düzenlendi. Crea Cen-
ter Çekmeköy yerleşkesinde 
düzenlenen çalıştaya; Çek-
meköy Belediye Başkanı Or-
han Çerkez, Özyeğin Üni-
versitesi Mimarlık ve Tasa-
rım Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Aslıhan Ünlü, Öğretim 
Görevlileri Merve Ahçıoğlu 
Yıldırım ve Kartal Turhan, 
Araştırma Görevlisi Azru Yıl-

dırım ve Özyeğin TTO Direk-
törü İsmail Arı ve çok sayıda 
mimarlık bölümü öğrenci-
si katıldı.

Çalıştayda, RedPanda In-
teractive XR Studio’nun ku-
rucusu Efe Aksoy, XR/VR tek-
nolojilerinin mimarlık pro-
jelerinde nasıl kullanıldığı-
na dair sunum yaptı. Katı-
lımcılar, bu teknolojilerin 
bina ve ofis tasarımlarına 
nasıl entegre edilebileceğini 
yerinde gözlemleyerek uygu-
lamalı bir deneyim kazandı.

Crea Centers üyelerinden 
Uğur Doktur ise çalıştay-
da gerçekleştirdiği sunumda 
yapay zekanın mimarlık ala-
nındaki potansiyelini ve ge-
lecekteki uygulama alanları-
nı detaylı bir şekilde ele aldı.

Etkinlik, katılımcıların 
soruları ve fikir alışverişiyle 
sona erdi.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Ümraniyeliler hamsiye doydu
Ümraniye’de bu yıl 10’uncusu düzenlenen Geleneksel Hamsi ve Kültür Festivali, 
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım’ın ev sahipliğinde, Sağlık Bakanı Prof. Dr. 
Kemal Memişoğlu’nun katılımıyla coşkuyla gerçekleşti. Karadeniz’in eşsiz kültürü ve 
lezzetleri Ümraniyelilerle buluşurken, festivalde 3 ton hamsi ikram edildi.

 Sosyal Belediyecilik anlayışını benimseyen Üsküdar 
Belediyesi, eğitim alanında yaptığı projelerle 
adından söz ettirmeye devam ediyor. Belediye, 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na (YKS) girecek 
öğrencilerin başvuru giriş ücretini ödeyecek.
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İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi ve Beyoğlu Belediye-
si iş birliğinde Beyoğlu Mad-
de Bağımlılığıyla Mücade-
le Çalıştayı düzenlen-
di. Beyoğlu’nda bulu-
nan Haliç Su Sporla-
rı Merkezi’nde ger-
çekleştirilen çalış-
tay; İBB Sağlık İş-
leri Dairesi Başkanı 
Dr. Öğr. Üyesi Önder 
Yüksel Eryiğit ve Be-
yoğlu Belediye Başkanı 
İnan Güney’in açılış ko-
nuşmalarıyla başladı. Gün boyu 
panel ve oturumlarla devam 
eden çalıştayda akademisyen-
ler ve bilim insanları; gençlerin 
madde bağımlılığından korun-
ması noktasında alınması gere-
ken tedbirler ve madde bağımlı-
lığı ile mücadelede toplum ola-
rak atılması gereken adımları 
tüm yönleriyle ele aldı. 

GÜNEY: GENÇLERİMİZİ BU 
KÖTÜLÜĞE TESLİM ETMEMEKTE 
KARARLIYIZ

Çalıştayın açılışında konu-
şan Beyoğlu Belediye Başkanı 
İnan Güney, gençleri bu kötülü-
ğe teslim etmemekte kararlı ol-
duklarını belirterek, “Gençle-
rimize sesleniyorum; bile bile 
kendinize bu kötülüğü yapma-
yın. Bizler Beyoğlu Belediyesi 
olarak, başkanınız olarak, bir 
abiniz olarak yanınızdayız. Bir 

ihtiyacınız, bir sıkıntınız oldu-
ğunda rahatlıkla kapımızı çala-
bilirsiniz. Eğer madde bağım-

lıysanız ve kurtulmak isti-
yorsanız gelin hep bir-

likte biz de size des-
tek olalım, bu kötü-
lükten sizi kurtarıp 
iş, aş hayatına sizi 
kazandıralım. Siz 
bir adım atın, biz 
size 10 adım ata-

lım, omuz verelim. 
Bu zehri bünyeleri-

mizden de sokaklarımız-
dan da hep birlikte atalım. 

Benim ahtım var, Beyoğlu’nu 
ve gençlerimizi bu illetten, bu 
zehirden korumak için elimden 
geleni yapacağım.  

“ORTAK AKILLA ÇÖZEBİLİRİZ” 
İBB Sağlık İşleri Dairesi Baş-

kanı Dr. Öğr. Üyesi Önder Yük-
sel Eryiğit de Bağımlılığı birey-
sel bir olay olarak görmemek 
gerektiğini ifade ederek, “Ba-
ğımlılık toplumsal bir konu. Bu 
toplumsal sorunu bilimin reh-
berliğinde ortak akılla çözebi-
liriz. Buna yerel yönetimler de 
bilim insanları da aileler de ka-
tılacak. Herkesin dahil olma-
sı ve bu konuyla ilgili bilinçlen-
mesi gereken bir sorundan bah-
sediyoruz. Bizim SUDEM’ler 
deki temel amacımız da önlem 
almak, rehabilite etmek ve top-
lumsal farkındalık oluşturmak 
üzerine kuruludur.” diye ko-

nuştu. 

43 BİN 887 KİŞİ BAŞVURDU 
İstanbul Büyükşehir Beledi-

yesi Bağımlılıkla Mücadele ve 

Rehabilitasyon Şube Müdürü 
Mustafa Erata ise, Sosyal Uyum 
Destek Merkezleri (SUDEM) ile 
ilgili yaptığı sunumunda, “43 

bin 887 kişi SUDEM merkezle-
rine gelip ‘Ben bağımlıyım, bir 
bağımlı yakınıyım ne yapaca-
ğım, nereye gideceğim, nasıl 
devam edeceğim?’ diye bize sor-
du. Şimdiye kadar online eği-
timlerimiz hariç yüz yüze 645 
eğitim düzenlemişiz ve 20 bin 
kişiye ulaşmışız. Bizim bir şe-
kilde mahalleye inmemiz gere-

kiyor ve bunun için de en iyi yol 
ilçe belediyeleriyle işbirliği yap-
mak. Beyoğlu Belediyesiyle bir-
likte yaptığımız bu çalıştay ye-
rel ölçekli yaptığımız ilk çalış-
taydır.” ifadelerini kullandı. 

ÇALIŞTAY GÜN BOYU DEVAM 
ETTİ 

Çalıştay kapsamında öğle-
den önce düzenlenen diğer pa-
nellerde ise; Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi Bağımlılıkla Mü-
cadele Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Müdürü Doç. Dr. Ba-
şak Ünübol “Bağımlılık Nedir? 
Madde Bağımlılığı ve Bağımlı-
lık Süreci”, Üsküdar Üniversite-
si Tıp Fakültesi Ruh Sağlığı ve 
Hastalıkları Ana Bilim Dalı Baş-
kanı Prof. Dr. Cemal Onur No-
yan “Madde Bağımlılığında Psi-
kososyal ve Tıbbi Destek”, Üs-
küdar Üniversitesi Sosyal Hiz-
met Bölüm Başkanı Prof. Dr İs-
mail Barış “Madde Bağımlılı-
ğında Koruyucu ve Önleyici Fa-
aliyetler” konulu sunum ger-
çekleştirdi. 

Çalıştayın öğleden sonra 
gerçekleştirilen bölümünde ise 
birinci oturumda “Madde Ba-
ğımlılığıyla Mücadeleye Yönelik 
Mevcut Durum ve İşleyiş”, ikin-
ci oturumda “Madde Bağımlı-
lığıyla Mücadeleye Yönelik Ma-
halle Bazında Çözüm Önerileri” 
tüm yönleriyle ele alındı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Silivri Belediyesi 2025 Yılı Şubat 
Ayı Meclis Toplantısı’nın ikinci bir-
leşiminde, Silivri Gençlik ve Kültür 
Merkezi’nin tamamlanması için İBB 
ile yapılan iş birliği protokolü günde-
me alındı. AKP ve MHP’li meclis üye-
leri, merkezin belirli bir bölümünün 
İBB’ye tahsis edilmesini gerekçe gös-
tererek projeye karşı çıktı.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 
Grup Başkan Vekili Sultan Aşkın ve 
Adalet ve Kalkınma Partisi (AKP) 
Grup Başkan Vekili Celalettin Yazı-
cı, protokol kapsamında merkezin 
iki katının İBB’ye tahsis edilmesini 
eleştirerek, projenin bu haliyle kabul 
edilemeyeceğini savundu.

Mecliste söz alan AKP Grup Baş-
kan Vekili Celalettin Yazıcı, gündem 
dışı konulara girmeye başlayınca tar-
tışmalar büyüdü. Başkan Bora Bal-
cıoğlu, Yazıcı’nın toplantının asıl 
gündeminden saparak gerilim yarat-
mayı ve basın karşısında şov yapma-
yı amaçladığını belirtti.

Balcıoğlu’nun, “Şov yapmanıza 
müsaade etmeyeceğim” sözleri üze-
rine, Cumhur İttifakı meclis üyeleri 
toplantıyı terk etti.

Başkan Balcıoğlu, muhalefetin 
meclisi terk etmesine tepki göstere-
rek, “Mecliste ucuz kahramanlıkla-
ra yer yok. Biz burada hizmet üret-
meye, projeler geliştirmeye çalışıyo-
ruz. Ancak siyasi çıkarlar uğruna bu 
projeye karşı çıkılması kabul edile-
mez” dedi.

“BİZİM ALEYHİMİZE OLUR” 
SÖZLERİNE TEPKİ GÖSTERDİ

Mecliste en dikkat çeken açıkla-
malardan biri AKP Meclis Üyesi Se-
manur Kepenek’in, Gençlik ve Kül-
tür Merkezi protokolüne “Bizim aley-
himize olur” diyerek karşı çıkma-

sı oldu.
Bu sözlere sert tepki gösteren 

Başkan Balcıoğlu, Kepenek’in 
açıklamasını “talihsiz bir söy-
lem” olarak nitelendirerek şu 
ifadeleri kullandı:

“Bizim aleyhimize ne de-
mek, ben tam olarak anlayama-
dım. Sizin aleyhinize ya da gru-
bunuzun aleyhine olabilir, an-
cak hiç merak etmeyin; bu ka-
rarın Silivri’deki gençlerin ve 
Silivri’nin yararına olacağından her-
kes emin olabilir” dedi.

Başkan Balcıoğlu, Silivri 
Belediyesi’nin geçmişte birçok proto-
kole imza attığını ve hiç kimsenin bu 
protokolleri siyasi bir tartışmaya dö-
nüştürmediğini belirterek, Gençlik 
Merkezi gibi bir yatırımın neden si-
yasi çekişmelere malzeme edildiğini 
anlamakta zorlandığını ifade etti.

“GEÇMİŞTEKİ SORGULAMADINIZ, 
ŞİMDİ NEDEN KARŞI 
ÇIKIYORSUNUZ?”

Başkan Balcıoğlu, hükümetle 
geçmişte yapılan birçok protokolün 
oy birliğiyle kabul edildiğini ancak 
şimdi siyasi gerekçelerle engellen-
meye çalışıldığını vurguladı.

Başkan Balcıoğlu, sözlerine şöyle 
devam etti:

 “Dedik ki ne olursa olsun 
Silivri’ye hizmet gelsin. Böyle baktık 
olaya, Spor Toto Başkanlığı’nın ve 
Gençlik ve Spor Bakanlığı ile imzala-
nan Spor Adası Protokolü’nde üç yı-
lın iki yılı gitti, bir yıl sonra bakan-
lık alacak. Buna bakmaksızın hala 
para ödüyoruz buna bakmaksızın ya-
pıyoruz bunu. O zaman niye sesi-
niz çıkmadı. Şimdi aynı duyarlılığı 

neden göstermiyorsunuz? Bizim tek 
amacımız Silivri’ye hizmet gelmesi. 
Ama anlıyoruz ki burada siyasi he-
saplar devreye girmiş” dedi.

Başkan Balcıoğlu, İBB’nin mer-
kezin tamamlanması için 500 mil-
yon TL’ye yakın bir yatırım yapacağı-
nı hatırlatarak, Silivri Belediyesi’nin 
kendi kaynaklarıyla merkezin kaba 
inşaatının yüzde 80’ini tamamladı-
ğını, ince işçiliğinin İBB tarafından 
üstlenileceğini belirtti.

Başkan Balcıoğlu, “Biz burayı 
40 bin öğrencimiz için tamamlıyo-
ruz. Silivri’de gençlerimiz kültürel 
ve sosyal etkinliklere katılmak için 
çevre ilçelere gitmek zorunda kalı-
yor. Gençlerin, öğrencilerin ihtiyacı 
olan, yaşamlarını kolaylaştıracak bir 
projeye neden karşı çıkıyorsunuz?” 
diyerek muhalefetin tutarsız tutu-
muna tepki gösterdi.

Gençlik merkezinin beşte biri-
ni yine gençlerin kullanması ama-
cı ile İBB’ye hizmet alanı olarak tah-
sis edildiğini dile getiren Başkan Bal-
cıoğlu, “Projede hiçbir art niyet yok. 
Protokolde açıkça belirtiliyor ki onay 
makamı yine Silivri Belediyesi’dir. 
Buraya yapılacak her şeyde Silivri 
Belediyesi’nin onayı alınacaktır. Biz 
bunları konuştuk. Kararların burada 

oy birliği ile geçip İBB’ye gitmesi 
ayrı, oy çokluğuyla gitmesi fark-
lı bir etki yaratıyor. Bunun bilin-
cinde olmak gerekiyor ve bunu 
biliyorlar” şeklinde konuştu.

Başkan Balcıoğlu, “Bu yatı-
rımı Ekrem İmamoğlu sırtlayıp 
götürmeyecek Silivrililer için, 
Silivri’nin gençleri için bu yatı-
rımı yapıyor. Sizi bu mu rahat-
sız ediyor” diyerek muhalefete 
yüklendi.

“MECLİSİ TERK ETMEK 
SAYGISIZLIKTIR”

Cumhur İttifakı meclis üyeleri-
nin meclisi terk etmesine tepki gös-
teren Başkan Balcıoğlu, “Meclisi terk 
etmek, halka saygısızlıktır. Sizleri 
buraya vatandaş seçti, kişisel hesap-
larınızı yürütmeniz için değil, çö-
züm üretmeniz için gönderdi. Tartı-
şacağız, konuşacağız, çözüm araya-
cağız. Ama istemediğiniz bir sonuç 
çıkınca meclisi terk ediyorsunuz. 
Halka rağmen siyaset olmaz” dedi.

Başkan Balcıoğlu, ayrıca muhale-
fetin İBB’nin yaptığı altyapı yatırım-
larına hiçbir zaman itiraz etmediği-
ni, ancak Gençlik Merkezi gibi hal-
kın doğrudan faydalanacağı proje-
lerde siyasi kaygılarla karşı çıkıldığı-
nı belirtti.

Başkan Balcıoğlu, “Büyükşe-
hir Belediyesi altyapı yatırımları ya-
pıyor, sesiniz çıkmıyor. Ama üstü-
ne görünür bir şey yapılınca, Ekrem 
Başkan’ın ismi yazılınca rahatsız 
oluyorsunuz. Rahatsızlığınız hizme-
te mi, yoksa Ekrem Başkan’ın ismi-
nin görünmesine mi?” diye konuştu.

Sümeyra DUĞAN 
Kent Yaşam Gazetesi

SUDEM’den büyük mücadele;
‘Siz bir, biz 10 adım atalım!’

İBB önderliğinde kurulan ve Beyoğlu’nun da aralarında
bulunduğu ilçe belediyelerine yayılan Sosyal Uyum Destek 
Merkezleri (SUDEM), 4 yılda 43 bin 887 kişiye ulaşarak 
bağımlılıkla mücadelede destek verdi.

‘Gençlik merkezine itiraz etmek 
SiLiVRi’YE HAKSIZLIKTIR’
Silivri Belediyesi ve İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi (İBB) 
iş birliğiyle tamamlanacak 
olan Gençlik ve Kültür Merkezi 
projesi, Şubat Ayı Meclis 
Toplantısı’na damga vurdu.

“ÇÖZÜM BULAMAYAN YÖNETİCİYE 
İHTİYAÇ DA YOK”

Silivri Belediye Başkanı Bora Bal-
cıoğlu, 2025 yılı şubat ayı II. Meclis 
Toplantısı’nda, hastane yanı otopar-
kındaki ücret tarifesinin revize edil-
mesiyle ilgili raporun meclis üyeleri-
nin oy birliğiyle reddedilmesinin ar-
dından açıklamalarda bulundu.

Yerel yöneticilikte 16’ncı yılı ol-
duğunu dile getiren Başkan Balcı-
oğlu, her şeyin kanunda yazıldı-
ğı gibi olmayabileceğini, bazen ka-
nunda yer almayan bir konunun va-

tandaşlar için çok kıymetli ve de-
ğerli olabileceğini vurguladı. Ka-
nunlara saygı gösterdiğini belirten 
Başkan Balcıoğlu, bununla birlikte 
zaruri ihtiyaçlar veya yapılması ge-
rekenlerin olabileceğini ve yerel yö-
neticiler olarak bunları çözmek için 
çalışmaları gerektiğini ifade etti.

Yerel yöneticilerin asıl görevleri-
nin çözüm üretmek olduğunu dile 
getiren Başkan Balcıoğlu, “Yerel yö-
neticiler, makul talepleri kanunlar 
çerçevesinde çözmek için, çözüm 
bulmak için varız. Ben şuna adım 
kadar eminim; Bu koltuklarda otu-

ranlar da bütün meclis üyelerimiz 
de menfaat için hiçbir şey istemi-
yorlar. İstemezler de bunu da biliyo-
rum. Yöneticilerin, özellikle bilhas-
sa yerel yöneticilerin en önem-
li görevi çözüm bulmaktır. 
Çözüm bulamıyorsa, ye-
rel yöneticiye ihtiyaç yok 
demektir” dedi.

“DEMOKRATİK, ŞEFFAF 
VE KATILIMCI YÖNETİM 
SERGİLİYORUZ”

Başkan Balcıoğlu, 
hastane yanı otopark fiya-

tının yenilenmesi ile ilgili yapılan 
oylamada zimmet çıkabileceği en-
dişesinden kaynaklı sağlık çalışan-
larına indirimli otopark ücretinin 

uygun olmadığına kanaat ge-
tirildiğini kaydetti. CHP 

grubuna da muhalefete 
de karar telkininde bu-
lunmamaya özen gös-
terdiğini belirten Baş-
kan Balcıoğlu, on ay-
dır demokratik, şeffaf 
ve katılımcı bir yöne-

tim sergilemeye devam 
ettiğini ifade etti.

Maltepe Belediye Başkanı Mimar Esin Köymen mahalle 
toplantılarının on birincisinde Başıbüyük Mahallesi sa-
kinleriyle bir araya geldi. Yaşam hakkı, korunma ve ba-
rınma hakkının en temel öncelikler olduğuna dikkat çe-
ken Başkan Köymen “Başıbüyük Mahallemizde herke-
sin güvenli, huzurlu ve sağlıklı bir yaşam sürdürebilmesi 
için çalışmalarımıza kararlılıkla devam edeceğiz.” dedi. 

Maltepe Belediyesi’nin Samsun Yaka-
kent Dernekler Federasyonu binasında dü-
zenlediği buluşmaya mahalle sakinleri bü-
yük ilgi gösterdi. Toplantıya Belediye Baş-
kanı Esin Köymen’in yanı sıra belediye 
başkan yardımcıları, belediye birim mü-
dürleri, Başıbüyük Mahallesi Muhtarı Ay-
han Karpuz ve mahalle sakinleri katıldı. 
“Maltepe’yi Birlikte Yönetiyoruz” sloganıy-
la düzenlenen toplantıda mahalle sakinleri 
söz alarak karşılaştıkları başta kentsel dö-
nüşüm, ulaşım, afete hazırlık, sokak hay-
vanları olmak sorularını ve taleplerini ilet-
ti. Başıbüyük Mahalle Muhtarı Ayhan Kar-
puz, Belediye Başkanı Esin Köymen’i ma-
hallelerinde konuk etmekten mutluluk 
duyduklarını ifade ederek mahalle sakin-
lerinin ihtiyaçlarını ve isteklerini  sıraladı. 
Kayışdağı- Dudullu yolu üzerinde her ya-
ğışta mutlaka trafik kazaları yaşandığına 
işaret eden  Karpuz buradaki sorunun aci-
len çözülmesini, ikinci bir çıkış yolu yapıl-
masını, yollarda kilit taşı ve asfalt bakım-
larının yapılmasını, arazide bulunan sivri 
kayaların yuvarlanma tehlikesine karşı ön-
lem alınmasını, öğrenciler için ring seferi-
ni, ormanlık araziye bırakılan sahipsiz kö-
peklerle ilgili tedbirlerin alınmasını istedi.

“KENTSEL YENİLEME SÜRECİNİ TAKİP 
EDİYORUZ”

Başıbüyük Mahallesi’nde kentsel yenile-
meyle ilgili sürecin devam ettiğini anımsa-
tan Köymen TMMOB Mimarlar Odası İstan-
bul Büyükkent Şubesi’nde  görevde bulun-
duğu 2006 yılından belediye başkanlığı gö-
revine başladığı döneme değin Maltepe’de 
kentsel yenileme alanı ilan edilen Gülsuyu, 
Gülensu ve Başıbüyük mahalellerinde plan-
lama süreçlerinde çalışmalar ve araştırma-
lar yaptığını anımsattı. Yaşam hakkı, ko-
runma ve barınma hakkının en temel ön-
celikler olduğuna dikkat çeken Başkan Köy-
men “Başıbüyük Mahallemizde herkesin 
güvenli, huzurlu ve sağlıklı bir yaşam sür-
dürebilmesi için çalışmalarımıza kararlı-
lıkla devam edeceğiz. Tüm ekip arkadaşla-
rımla beraber binaların daha nitelikli olma-
sı için çalışma yapıyoruz.  Mahallemizin so-
runlarını yakından takip ediyoruz. Böyle 
bir sorumluluğumuz var. Çevre ve Şehirci-
lik Bakanlığı ile görüşüyoruz. 2006 yılından 
beri yaptığım çalışmaların sonuçlarını gör-
mek istiyorum. Bu alanda elimizden geleni 
yapmaya devam edeceğiz.” diye konuştu.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Köymen’den ‘güvenli yaşam’ vurgusu

‘Çalışmalarımın 
sonuçlarını görmek 

istiyorum’
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Sarıyer Belediye Başkanı M. 
Oktay Aksu, seçim vaatleri ara-
sında yer alan “Muhtarlar Top-
lantısı” kapsamında, Şubat 
ayındaki buluşmada mahalle 
muhtarlarını dinledi. Yaşar Ke-
mal Kültür Merkezi’nde gerçek-
leşen kahvaltılı toplantıya, Sa-
rıyer Belediyesi Meclis Başkan-
vekili Meltem Yücel Pir, beledi-
ye başkan yardımcıları Cem Çe-
tin, Osman Demir, Ayhan Ge-
dik, Hüseyin Coşkun, Bayram 
Ali Baştan, Sergül Doğan, Niza-
mettin Günel; Sarıyer Belediye-
si Muhtarlık İşleri Müdürü Gü-
ven Doğruyol ve mahalle muh-
tarları katıldı.

BAŞKAN AKSU, MUHTARLARI 
DİNLEDİ 

Toplantının açılışında, Baş-
kan Aksu tüm muhtarların Be-
raat Kandilini ve 14 Şubat Sev-
gililer Günü’nü kutlayarak ba-
rış, huzur ve sevgi dilekleri-
ni iletti. “İşbirliğimiz ve da-
yanışmamız daim olsun” di-
yen Aksu, mahallelerde yaşa-
nan sorunlar hakkında Sarıyer 
Belediyesi’nin çözüm odaklı ça-
lışmalarına değindi. Yol, kal-
dırım, halı saha, sosyal tesis ve 
ulaşım gibi konularda muhtar-
ların taleplerini dinleyen Baş-

kan Aksu, ilgili belediye başkan 
yardımcılarına gerekli talimat-
ları vermek üzere notlar aldı. 
Aksu, toplantıda asfalt serimi 
çalışmalarıyla ilgili de bilgi ver-
di: “Değerli muhtarlarımız, il-
çemizin yollarının asfaltlan-
ması konusunda ihtiyaçlarımı-
zı göz önünde bulunduruyoruz. 
Şimdiye kadar 40 bin ton üze-
rinde asfalt serimi gerçekleştir-
dik. Hedefimiz 2025 yılını as-
falt serim yılı yapmak olsa da, 
büyük maliyetlerle karşılaştık. 
Havaların düzelmesiyle onarım 
çalışmalarımıza hız vereceğiz.”

“DAYANIŞMA İÇİNDE TÜM 
SORUNLARIMIZI ÇÖZECEĞİZ”

Başkan Aksu, ilçenin önem-
li sorunlarından biri olan tazi-
ye evi projesine de değindi. “Bu 
konuda ilçemizdeki camileri-
mizin alt katlarının değerlen-
dirilmesi fikrimiz var. İlçe müf-
tülüğümüzle görüşerek uygun 
yer arayışımızı sürdürüyoruz,” 
diyerek projelerin detaylarına 
yer verdi. Ayrıca, Garipçe Mey-
dan Projesi ile ilgili hazırlık ça-
lışmalarına başladıklarını belir-
ten Başkan Aksu,  iki sosyal te-
sisin açılışını kısa bir süre son-
ra gerçekleştireceklerini ifade 
etti.  Muhtarların, Ocak ayın-

da ilettikleri 280 talebin büyük 
bir kısmının çözüme kavuştu-
rulması ve yeni seçim dönemin-
den bugüne kadar yaşanan ve 
çözüme kavuşan sorunlar dola-

yısıyla duydukları memnuniye-
ti ve teşekkürlerini ifade ettik-
leri toplantıda, Başkan Aksu, 
“Muhtarlarımızla koordineli ve 
dayanışma içinde tüm sorunla-
rımızı çözeceğiz,” diyerek sözle-
rini tamamladı.

Toplantı sonunda, Şubat 
ayında doğum günü olan Ka-
zım Karabekir ve Kilyos muh-
tarları için doğum günü pas-
tası kesildi. Kilyos Muhta-
rı Cem Şaik ise İBB Başkanı Ek-
rem İmamoğlu’nun da bulun-
duğu ve birlikte çekildikleri bir 
fotoğrafı çerçeveleterek Başkan 
Aksu’ya hediye etti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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SEÇKİN ESERLER KARTAL’DA 
YANKILANDI

Saat 19.00’da başlayan kon-
serin ilk bölümünde, Muzaffer 
İlkar ve Osman Nihat Akın’ın 
hicaz, nihavend ve suzinak ma-
kamlarındaki eserleri seslendi-
rildi. Koro ve solistlerin başa-
rılı performansları, dinleyici-
lerden tam not aldı. Türk mü-
ziğinin eşsiz melodileriyle dolu 
bu bölümde, sanatseverler duy-
gu dolu anlar yaşadı. Konse-
rin ikinci bölümünde ise segâh 
ve hüzzam makamlarından 
eserler icra edildi. Türk Sanat 
Müziği’nin klasikleşmiş eserle-
rinin büyük bir ustalıkla seslen-
dirildiği bu bölümde, dinleyi-
ciler zaman zaman eserlere eş-
lik ederek müziğin büyüsüne 
kapıldı. Geceye yoğun ilgi gös-
teren müzikseverler, konser so-
nunda sanatçılara alkışlarıyla 
teşekkür etti.

SANATA VE KÜLTÜRE KATKI 
DEVAM EDİYOR

Konsere katılan Kartal Be-
lediye Başkanı Gökhan Yük-
sel, sanata ve kültüre her za-
man öncelik verdiklerini ifade 
etti. Sanatı ve sanatçıyı destek-
lemeye devam edeceklerini vur-
gulayarak, başta Şef Şermin Ni-
yazi olmak üzere emeği geçen 
tüm sanatçılara teşekkür ede-
rek çiçek takdim etti. Kartal’da 
kültürel etkinlikler ile sanatın 
geniş kitlelere ulaşılmasının 
amaçlandığını ve Kartal Beledi-
yesi Sanat Akademisi’nde genç 
yeteneklerin keşfedilerek des-
teklendiğini bir kez daha hatır-
lattı. 

SANATSEVERLERDEN TAM NOT
Kartal Belediyesi Türk Sanat 

Müziği Korosu’nun bu özel kon-
seri, izleyiciler tarafından bü-

yük bir beğeniyle karşılandı. 
Türk müziğinin klasikleşmiş 
eserlerinin büyük bir titizlikle 
icra edildiği gece, sanatseverler 
için unutulmaz anlara sahne 
oldu. Kartal Belediyesi, ilerle-
yen günlerde de kültürel ve sa-
natsal etkinliklere devam ede-
ceğini duyururken, Türk Sanat 
Müziği Korosu’nun önümüzde-
ki dönemde yeni konserlerle sa-
natseverlerle buluşacağı müjde-
sini verdi. 

ŞEF SERMİN NİYAZİ’NİN SANAT 
DOLU KARİYERİ

Türk Sanat Müziği’ne olan 
katkılarıyla tanınan önem-
li bir isim. 1958 yılında 
İstanbul’da doğan Niyazi, mü-
zik eğitimine İstanbul Belediye 
Konservatuarı’nda başladı. Bu-
rada Süheyla Altmışdört, En-
der Ergün, İsmail Hakkı Özkan, 
Mine Mucur, Alaattin Aday ve 
Ruhi Su gibi değerli hocalardan 
ders aldı. Sanat hayatı boyunca 
birçok müzik topluluğunda ko-
rist ve solist olarak yer alan Ni-
yazi, 1998 yılında Kartal Musiki 
Derneği’ne katıldı ve burada 13 
yıl boyunca eğitmenlik yaptı. 

2008 yılında kurulan Kadınlar 
Korosu’nun şefliğini üstlenen 
sanatçı, 2007-2009 yılları ara-
sında İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi Darülaceze Çocuk Koro-
su ve İSMEM Gençlik Korosu’nu 
kurarak başarılı konserler ver-
di. 2010-2013 yılları arasında 
Maltepe Dragos Musiki Derneği 
Korosu’nun şefliğini üstlenen 
Niyazi, Türkiye’nin yanı sıra 
Yunanistan Selanik, Kıbrıs Gir-
ne, Yunanistan Komotini (Gü-
mülcine) ve Almanya Hamburg 
Bentheim Şatosu’nda konserler 
verdi. Yönetimindeki koro, bir 
televizyon kanalının düzenledi-
ği ve Anadolu Yakası’ndaki 149 
koronun katıldığı yarışmada bi-
rincilik kazandı. 2014 yılından 
bu yana Kartal Belediyesi Türk 
Sanat Müziği Korosu’nun şefli-
ğini başarıyla sürdüren Sermin 
Niyazi, aynı zamanda 2013’te 
oluşumuna katkıda bulunduğu 
Kalamış Musiki Topluluğu ile 
yurt içi ve yurt dışında konser-
ler vermeye devam ediyor.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Başkan Aksu, muhtarları dinledi

“Tüm sorunlarımızı
birlikte çözüyoruz”
Sarıyer Belediye Başkanı M. Oktay Aksu’nun katılımıyla her ay düzenli olarak gerçekleşen 
‘Muhtarlar Toplantısı’nın şubat ayı buluşması gerçekleşti. Yaşar Kemal Kültür Merkezi’nde 
gerçekleşen kahvaltılı toplantıda muhtarlar, Sarıyer Belediyesi’ne dayanışma ve çözüm 
odaklı hizmet anlayışı dolayısıyla duydukları memnuniyeti ifade ederek teşekkür ettiler. 

eşen 
i’nde

Kartal’da unutulmaz
Türk Sanat Müziği gecesi
Kartal Belediyesi Türk Sanat Müziği Korosu, Soğanlık Kültür Merkezi’nde düzenlediği konser ile sanat-
severlere unutulmaz bir gece yaşattı. Şef Sermin Niyazi yönetiminde gerçekleşen konserde, Türk mü-
ziğinin iki büyük bestekârı Muzaff er İlkar ve Osman Nihat Akın’ın eserleri ile segâh ve hüzzam makam-
larından seçkin parçalar seslendirildi. Geceye katılan Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, konseri 
izleyerek müzik ziyafeti sunan ve gecede emeği geçen tüm sanatçılara teşekkür etti.

Şişli Belediye Başkanı Resul Emrah Şahan, 2025 yılın-
da Yükseköğretim Kurumları Sınavı’na (YKS) girecek olan 
Şişlili lise son sınıf öğrencilerinin sınav başvuru ücretleri-
nin Şişli Belediyesi tarafından karşılanacağını duyurdu.

Üsküdar Belediyesi tarafından restorasyonu gerçekleştirilen İmra-
hor Camisi 13 Şubat Perşembe günü yeniden ibadete açıldı.

Şişli Belediyesi, eğitim 
alanındaki sosyal destek 
projelerine bir yenisini daha 
ekledi. Şişli Belediyesi, 2025 
Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı’na (YKS) girecek olan 
ve Şişli’de ikamet eden öğ-
rencilerin sınav ücretlerini 
karşılayacak.

Sınav kaydını tamamla-
yan öğrenciler, ÖSYM baş-
vuru belgesi, başvuru ücre-
tinin ödeme makbuzu ve ge-
rekli evraklarla birlikte Şiş-
li Belediyesi’nin Çözüm 
Merkezi’nden ya da yksbas-
vuru.sisli.bel.tr adresinden 
başvurularını yapabilecek.

ŞAHAN: SINAV BAŞVURU 
ÜCRETİ DESTEĞİMİZİ 
BAŞLATIYORUZ

Konuya ilişkin sosyal 
medyadan bir paylaşım ya-
pan Şişli Belediye Başkanı 
Şahan, “Üniversite yolunda 
Şişli yanında. 2025 yılında 
YKS’ye girecek Şişlili lise son 
sınıf öğrencilerimize sınav 
başvuru ücreti desteğimi-
zi başlatıyoruz. Sevgili genç-
ler başvurularınızı, yksbas-
vuru.sisli.bel.tr adresinden 
yapabilirsiniz. Hepinize ba-
şarılar diliyorum.” ifadeleri-
ni kullandı. 

Başvuru koşulları şu şe-
kilde;

 -Türkiye Cumhuriyeti 
vatandaşı olmak,

 -İkamet adresi Şişli’de 
olmak

 -Lise son sınıf öğrenci-
si olmak,

-Üniversite sınavına ilk 
kez girecek olmak

 
Başvuru için gerekli bil-

gi ve belgeler;
-Kimlik bilgileri
-İletişim bilgileri
-İkametgâh Belgesi
-Öğrenci Belgesi
-YKS Başvuru Belgesi ile 

Ödendi Makbuzu
-IBAN(IBAN kendine ait 

değilse IBAN sahibinin kim-
lik belgesi ve telefon numa-
rası)

SINAV STRESİ KONTROL 
ALTINA ALINIYOR

Öte yandan Şişli Beledi-
yesi, üniversiteye hazırla-
nan öğrencilerin sınav kay-
gısıyla başa çıkmalarına yar-
dımcı olmak amacıyla “Sı-
nav Kaygısı Atölyesi” düzen-
liyor. Atölye, alanında uz-
man isimler tarafından yü-
rütülecek ve öğrencilere sı-
nav stresini yönetme konu-
sunda pratik bilgiler sunu-
luyor. 

Detaylı bilgi almak ve 
atölyelere katılmak isteyen 
öğrenciler, 444 3 112 numa-
ralı telefondan başvuru ya-
pabilecek.

Üsküdar Belediyesi, sos-
yal hizmetlerinin yanı sıra, 
ecdat yadigarlarına sahip 
çıkmaya devam ediyor.

Tarihi ve kültürel mi-
rasa verdiği önemi her fır-
satta vurgulayan Üskü-
dar Belediyesi, Salacak 
Mahallesi’nde bulunan İm-
rahor Camisi’nin restorasyo-
nunu tamamladı.

Osmanlı dönemine ait 
mimarisi titizlikle koruna-
rak yapılan restorasyon ça-
lışmalarının ardından cami, 
13 Şubat Perşembe günü iba-
dete açıldı.

MODERNLEŞTİRİLDİ, 
GÜÇLENDİRİLDİ

185 metrekarelik bir ala-
na sahip olan cami, tari-

hi dokusuyla dikkat çeker-
ken, restorasyon sürecinde 
modern olanaklarla güçlen-
dirildi.

ECDAD YADİGARI…
İmrahor Camisi’nin ya-

pımına 1597 yılında başla-
nıp, 1 yıllık inşaat sürecin-
den sonra 1598 yılında iba-
dete açıldığı bilinmektedir. 
Osmanlı mimari özellikle-
rine sahip bu cami, kagir ve 
ahşap taşıyıcı unsurlara sa-
hip karma strüktürde inşa 
edilen cami, dikdörtgen bir 
plana sahiptir.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Şişli, üniversiteŞişli, üniversite
yolunda umut oluyoryolunda umut oluyor

Üsküdar Belediyesi,
Osmanlı mirasına sahip çıktı
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Doğal güzelliği, tarihi zenginliğiyle Çanakkale

VALİ TORAMAN, BASIN PLATFORMU’NU AĞIRLADI;
“Çanakkale tarihi ve doğasıyla doyulmayan bir kenttir”

M. Remzi Tanış başkanlığın-
daki basın platformu yönetimini 
makamında ağırlayan Çanakka-
le Valisi Doç. Dr. Ömer Toraman, 
ziyaretten duyduğu memnuniye-
ti dile getirdi. Vali Toraman, basın 
mensuplarına Çanakkale’nin Tür-
kiye Cumhuriyeti  özelindeki ko-
numuna dikkat çekti. Sohbet şek-
linde gerçekleşen ziyarette Vali To-
raman, Çanakkale’nin tarihi ve 
kültürel zenginlikleri, çevresel gü-
zelliklerini paylaştı

“BU TOPRAKLAR, BİZLER İÇİN 
SADECE COĞRAFİ BİR YER DEĞİL”

Çanakkale’nin, Türk milletinin 
tarihinde çok önemli bir yere sahip 
olduğunu belirten Vali Toraman, 
“Çanakkale’nin her bir noktasında 
şehitlerimiz bulunmaktadır. Bu top-
raklar, bizler için sadece coğrafi de-
ğil, aynı zamanda manevi açıdan da 
çok büyük bir anlam taşımaktadır.” 
ifadelerini kullandı. Çanakkale’nin 
tarihsel mirası ve bu mirasın korun-
masına yönelik yapılan çalışmala-
ra dikkat çeken Toraman, şehrin her 
köşesinin bu anlamda çok değerli ol-
duğunu vurguladı.

“KENTİMİZ ZİYARETÇİLERE 
UNUTULMAZ ANLAR YAŞATIYOR”

Vali Toraman, Çanakkale’nin 
turistik açıdan da önemli bir des-
tinasyon olduğunu belirterek, As-
sos ve diğer çevre bölgelerin böl-
geye gelen turistler için büyük bir 
çekim merkezi olduğunu söyle-
di. “Çanakkale’nin güzellikleri-
ne anlamına doyulmuyor. Hem 
tarihî hem de doğal güzellikleriy-
le bu topraklar, ziyaretçilere unu-
tulmaz anlar yaşatıyor.” şeklinde 
konuştu.

Platform başkanı Remzi Ta-

nış ise, Çanakkale’nin değerleri-
ni daha geniş bir kitleye tanıtmak 
için basın platformu olarak üzer-
lerine düşen görevleri yerine ge-
tirmeye devam edeceklerini be-
lirterek, bu anlamlı ziyaretin ve-
rimli bir şekilde gerçekleşmesin-
den duyduğu memnuniyeti dile 
getirdi.

Görüşme, karşılıklı fikir alışve-
rişinin ardından hatıra fotoğrafı 
çekimiyle sona erdi. 

Çanakkale 
Üniversitesi’nin 
davetlisi olarak ile 
giden Basın Platformu 
heyeti, ilde ilk ziyareti 
vali Doç. Dr. Ömer 
Toraman’a yaptı.

Erenoğlu: ÇOMÜ bir bilim merkezidir
Basın platformu, akademik çalışmalar ve 
üniversite-sanayi iş birliklerini yakından 
incelemek amacıyla Çanakkale Onsekiz 
Mart Üniversitesi’ni (ÇOMÜ) ziyaret etti.

ÇÖMÜ’nün daveti üzerine 
gerçekleşen ziyarete Basın Plat-
form Başkanı Remzi Tanış ve yö-
netim kurulu üyeleri katıldı. 
Üniversitenin araştırma projele-
ri, akademik gelişimi ve öğrenci-
lere sunduğu olanakları anlatan 
Rektör Prof. Dr. R. Cüneyt Ere-
noğlu, “Amacımız ve çalışmala-
rımız öğrencileri sadece mezun 
etmek değil aynı zamanda dona-
nımıyla hayata ve hizmete hazır 
hale getiriyoruz.” dedi.

Ziyaret sırasında, ÇOMÜ 
bünyesinde hizmet veren fark-
lı fakültelerde yürütülen proje-
ler ve inovasyona verilen önem 
değerlendirildi. Akademik kad-
ronun özverili ve öğrenci odak-
lı çalışmaları, araştırma altyapı-
sı, üniversitenin sadece bir eği-
tim kurumu olmanın ötesinde 
önemli bir bilim merkezi oldu-
ğunu gözler önüne serdi.

ÇOMÜ’DEN BİLİME VE EĞİTİME 
KATKI

Köklü geçmişi ve dinamik 
akademik yapısıyla bilim ve eği-
time önemli katkılar sunmaya 
devam eden ÇOMÜ, inovasyona 
verdiği önem ve öğrencilere sağ-
ladığı olanaklarla dikkat çekiyor. 
Üniversitenin farklı fakültelerin-
de yürütülen projeler ve akade-
mik kadronun özverili çalışma-
ları, ÇOMÜ’nün yalnızca bir eği-
tim kurumu değil, aynı zaman-
da güçlü bir araştırma merkezi 
olduğunu ortaya koyuyor.

Rektör Erenoğlu, üniversi-
tenin çalışmaları hakkında bil-
gi verdi. Erenoğlu, “1992 yılın-
da kurulan üniversitemiz, 2 fa-
külte, 13 meslek yüksekokulu ve 
18 yerleşkeye sahip olup, birçok 
bölgede eğitim birimleri bulun-
maktadır. 48.500 civarında öğ-
rencimizle büyük bir akademik 
yapıya sahibiz. Ancak nicelik ka-
dar niteliğe de önem veriyoruz. 
Bu kapsamda, kamu, özel sek-
tör ve STK iş birliğiyle kentimi-
zi ön plana çıkaracak projeler ge-

liştirmeye devam ediyo-
ruz” dedi.

BASIN İÇİN YENİLİKÇİ 
PROJELER

ÇOMÜ, akademik 
başarılarının yanı sıra, 
basın ve medya alanın-
da da önemli projele-
re imza atıyor. “Kadına 
Şiddette Sıfır Tolerans - 
Basında Sıfır Tolerans” 
projesi, üniversitenin 
yerel ve ulusal basın ile 
iş birliğiyle hayata ge-
çirildi. 8 ay süren eği-
tim programında yapay zeka ve 
etik habercilik konuları ele alın-
dı. Proje kapsamında Aile ve Sos-
yal Politikalar Bakanlığı tarafın-
dan onaylanan ve ulusal basın-
da kabul gören bir etik ilke 
geliştirildi: “Bu haber-
de, kişinin özlük hak-
ları korunarak fotoğ-
raf yayınlanmamıştır.” 
Böylece medya organla-
rının şiddet mağdurları-
nın kimlik bilgilerinin 
ifşa edilmesini gizlemesi 
teşvik edildi.

ÇOMÜ, Milli İstih-
dam Projesi kapsamın-
da 1406 kontenjan ala-
rak en fazla kon-
tenjan ayrılan 
kurumlardan 
biri oldu. 
Bu proje 
kapsa-

mında öğrenciler, 10 ay boyunca 
15.000 TL maaş alarak sigortalı 
çalışma imkanı elde edecek. Böy-
lece öğrenciler, mesleklerini sa-
hada deneyimleyerek iş hayatı-
na daha hazır ve donanımlı hale 

gelecek. Basın sektörüne yö-
nelik olarak üniversi-

te ile İnternet Gazeteci-
leri Derneği arasında 
imzalanan protokolle, 
gazetecilik ve televiz-
yonculuk alanında iş-
başı eğitimi başlatıldı. 
Bu proje sayesinde öğ-

renciler belirli günlerde 
medya organlarında ça-

lışma fırsatı yakala-
yacak
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Rektör
Prof. Dr. R. Cüneyt Erenoğlu

“YENİ TEKNOLOJİK CİHAZLARA 
İHTİYACIMIZ VAR”

Çanakkale 18 Mart Üniversitesi Sağ-
lık Uygulama ve Araştırma Hastanesi 
Başhekimi Doç. Dr. İbrahim Eren Pek, 
hastanenin sunduğu hizmetler ve gele-
cekteki ihtiyaçlarla ilgili önemli açıkla-
malarda bulundu. 

İstanbul’dan giden Basın Platformu 
heyetine hastaneyi anlatan Başhekim 
Pek, hastanenin sadece Çanakkale için 
değil, Trakya bölgesinin genelinde kri-
tik bir öneme sahip olduğunu belirte-
rek, bölge halkına sunulan sağlık hiz-
metlerinin kalitesine vurgu yaptı.

Pek, “Bölge hastanesinin sunduğu 
önemli sağlık hizmetlerine dikkat çek-
ti ve hızla gelişen teknolojiye ayak uy-
durmak ve yeni cihazlar alarak daha 
çok insana daha hızlı ve kaliteli hizmet 
sunmak için an itibariyle bir kaç tekno-
lojik cihaza ihtiyacımız var. Bunlarında 
temini için hayırsever iş insanlarına, 
devlet millet işbirliği çerçevesinde bağış 
desteği çağrısında bulunuyorum” dedi.

BÖLGENİN SAĞLIK MERKEZİNE 
DÖNÜŞEN HASTANE

Başhekim İbrahim Eren Pek, has-

tanenin gelişmiş altyapısı ve donanı-
mı sayesinde Trakya’nın sağlık merke-
zi konumunda olduğunu ifade ederek, 
“Hastanemiz, sadece Çanakkale’ye de-
ğil, çevre iller ve ilçelere de sağlık hiz-
meti sunan önemli bir bölge hastane-
sidir. Bizim için her hastanın sağlığı, 
her anne ve bebeğin sağlığı çok kıymet-
lidir. Bu yüzden sürekli olarak gelişme-
ye ve en iyi hizmeti sunmaya çalışıyo-
ruz” dedi. 

Pek, hastanenin en önemli birim-
lerinden biri olan yeni doğan ve kadın 
hastalıkları ünitesinin gelişmiş tekno-
lojik altyapısına dikkat çekti.

YENİ DOĞAN VE KADIN HASTALIKLARI 
ÜNİTESİ

Yeni doğan bebeklerin ve kadın has-
talarının tedavisinde kullanılan tek-
noloji ve uzman doktorların ve uzman 
yeni doğan ekibinin hastaneye olan gü-
veni artırdığını anlatan Pek, “Özellikle 
yeni doğan ünitemiz, hem uzman kad-
rosu hem de ileri teknoloji cihazları ile 
bebeklerin sağlık sorunlarını anne kar-
nında bile tespit edip tedavi edebilme 
kapasitesine sahiptir. Bu, hastanemi-
zin ne kadar donanımlı olduğunu gös-
teren bir örnektir” şeklinde konuştu.

ÜNİVERSİTE HASTANESiÜNİVERSİTE HASTANESi
DONANIMIYLA GÜVEN VERiYORDONANIMIYLA GÜVEN VERiYOR

Başkan Remzi Tanış ve 
Yönetiminden Lapseki Kaymakamı 

Emre Öztürk’e Ziyaret

Verdikleri sağlık hizmetiyle her geçen gün adından söz ettiren Çanakkale 18 Mart 
Üniversitesi Sağlık Uygulama ve Araştırma Hastanesi (ÇOMÜ) Başhekimi Doç. Dr. İbra-
him Eren Pek, iyinin daha iyisini yapmak için devlet-millet işbirliğine vurgu yaptı

Ziyaretin ilk kısmında, fakültede su 
ürünleri endüstrisinin mevcut durumu, 
dünya çapında yaşanan gelişmeler ve sek-
tördeki uluslararası başarılar ele alındı. 
Özellikle Türkiye’nin deniz ürünleri ih-
racatındaki artış ve denizcilik alanında-
ki stratejik gelişmelerin vurgulandığı bri-
fingde, denizcilik eği-
timinde gelinen son 
noktalar da dikkat 
çekti.

Bir diğer önem-
li başlık ise, fakülte-
de yapımı tamam-
lanan ve uluslarara-
sı standartlara sahip 
olan Denizcilik Eğitim 
ve Simülasyon Merke-
zi oldu. Bu merkezin, öğrencilerin teo-
rik bilgilerini pratikte pekiştirmeleri adı-
na önemli bir adım olduğu ifade edildi. 
Öğrencilerin, gemi simülasyonları ve de-
nizcilik eğitimi alanında dünyadaki en 
son teknolojileri kullanarak eğitim aldığı 
bu merkezin, fakültenin gelecekteki eği-
tim vizyonuna önemli katkılar sağlayaca-
ğı belirtildi.

Öğrenciler için özel olarak hazırla-
nan haberleşme ve elektronik harita sını-
fı özellikle dikkat çekti. Dekan Prof. Dr. 

Murat Yiğit, haberleşmenin önemine de-
ğinerek, “21 Temmuz 1974’te TCG Koca-
tepe, Kıbrıs Barış Harekâtı’nda Türk uçak-
ları tarafından yanlışlıkla saldırıya uğra-
yıp battı. Eğer haberleşme sağlanabilsey-
di, böyle bir durum söz konusu olmaya-
caktı.” dedi.

Yiğit, Deniz Bi-
limleri ve Teknoloji-
si Fakültesi’nin temel 
hedefinin, alanında 
en iyi eğitim veren fa-
külteler arasına gir-
mek olduğunu belir-
terek şu hedefleri sı-
raladı:

• Bilimsel ve ye-
nilikçi bir fakülte ol-

mak
• Kaliteli eğitim ve öğretim faaliyetle-

rinde bulunmak
• İç ve dış paydaşlarla olan ilişkileri ge-

liştirmek
Başkan Remzi Tanış ve yönetimi, zi-

yaretin sonunda fakültenin sağladığı ola-
naklar ve öğrencilere sunduğu fırsatlar 
hakkında olumlu değerlendirmelerde bu-
lundu. Deniz bilimleri alanındaki geliş-
melerin takibinin devam edeceğini ifade 
ettiler. Sümeyra Duğan / KENT YAŞAM

DENiZCiLiK EĞiTiMi 
SiMÜLASYONLA BÜYÜYOR
Basın Platformu Başkanı Remzi Tanış ve yönetimi, 18 Mart 
Üniversitesi’ni ziyaret etti. Ziyaret kapsamında, üniversitenin Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Evren Karayel Gökçay’ın rehberliğinde heyet, Deniz 
Bilimleri ve Teknolojisi Fakültesi’ni inceleme fırsatı buldu. Fakülteyi ta-
nıtan Dekan Prof. Dr. Murat Yiğit, fakültenin akademik faaliyetleri, pro-
jeleri ve öğrencilere sunduğu imkânlar hakkında bilgiler verdi.

en bir örnektir” şeklinde konuştu.

Rektör 
t, Deniz 
lteyi ta-

tleri, pro- Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Evren Karayel Gökçay

Başkan Remzi Tanış ve yönetimi, Lap-
seki Kaymakamı Emre Öztürk’ü maka-
mında ziyaret etti. Ziyarette, bölgenin 
doğal güzellikleri, tarım ve hayvancılık 
sektöründeki gelişmeler ele alındı. Tarım 

ve hayvancılıkla ilgili iş birliği fırsatları 
ve bölgenin kalkınmasına yönelik öneri-
ler üzerine yapılan sohbetlerin ardından 
heyet, hatıra fotoğrafı çektirerek ziyaret-
lerini sonlandırdı.
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İstanbul’un sanayi merkez-
lerinden biri olan Esenyurt’ta 
sanayiciler, artan sorunlar ne-
deniyle seslerini yükseltti.

ESİDER (Esenyurt Sanayici 
ve İş Adamları Derneği), Meh-
met Remzi Tanış’ın başkanlığı-
nı yürüttüğü Basın Platformu 
ile kahvaltı organizasyonun-
da bir araya geldi. Gazetecile-
rin sorularını yanıtlayan sana-
yiciler, iş hayatlarında ve ken-
di faaliyet gösterdikleri sektör-
lerle ilgili sorunlarını dile ge-
tirdiler. Sanayiciler son dönem-
de Türkiye’de oldukça geniş bir 
tartışma konusu olan yabancı-
ların ülkelerine geri gönderil-
mesiyle ilgili de görüşlerini ifa-
de ettiler.

İş İnsanları Derneği Genel 
Sekreteri ve Hür Şirketler Grubu 
sahibi Yavuz Selim Özdemir, sa-
nayicilerin yaşadığı zorluklara 
dikkat çekerek, “Esenyurt Sana-
yicileri Rahatsız” manşetinin 
gazetelerde yer almasını istedi.

ŞAVLI: SANAYİ BÜYÜYOR, İŞ 
GÜCÜ DARALIYOR

Yaşam Medya Grubu Yö-
netim Kurulu Başkanı Ce-
lal Karaali’nin “Esenyurt, 
İstanbul’un en büyük sanayi 
bölgelerinden biri olarak bili-
niyor. Ancak mevcut ekonomik 
koşullar sanayicileri nasıl etki-
liyor? Sorusuna yanıt veren ESİ-
DER Başkanı Turgut Şavlı şöy-
le konuştu;

Sanayiciler adına şöyle baş-
layayım; Esenyurt, İstanbul’un 
en büyük ilçelerinden biri. 
Hem nüfus hem sanayi hem 
de iş gücü açısından önem-
li bir konumda. Daha önce yap-
tığımız çalışmalara göre ilçe-
de yaklaşık 3.000 civarında iri-
li ufaklı sanayi firması bulunu-
yor. Rakamları daha teknik ola-
rak ele alırsak, İstanbul Sana-
yi Odası’na kayıtlı 1.660 sana-
yi işletmesi, İstanbul Ticaret 
Odası’na kayıtlı ise 1.889 tica-
rethane mevcut. Bu ticaretha-
nelerin içinde sanayi kuruluş-
ları ve sanayiciler de yer alıyor. 
Dolayısıyla kapsamı oldukça ge-
niş bir bölgeden bahsediyoruz 
ve bu genişlik hem avantajlar 

hem de dezavantajlar getiriyor.
Günümüzde sanayicilerin 

en büyük sorunlarından biri iş 
gücü eksikliği. Bu sorun, yal-
nızca mavi yakalı çalışanlarla 
sınırlı değil; beyaz yakalı çalı-
şanlar açısından da ciddi sıkın-
tılar yaşanıyor. Her platform-
da bu konu gündeme geliyor 
ve çözüm yolları aranıyor. Biz-
ler de zaman zaman karamsar-
lığa kapılıyoruz. Ancak bu so-
runu aşmak için Türkiye’nin, 
Almanya’nın, Avrupa’nın ve 
Amerika’nın geçmişte yaptığı 
gibi bilinçli ve kayıtlı bir iş gücü 
planlaması yapması gerektiğini 
düşünüyorum. 1960’lardan iti-
baren Almanya’nın Türkiye’den 
iş gücü transfer ettiğini biliyo-
ruz ve şu anda bu göçmen işçi-
lerin ikinci, üçüncü, hatta dör-

düncü kuşakları ortaya çıkmış 
durumda.

Ancak iş gücü eksikliği, sa-
nayicilerin karşılaştığı tek 
problem değil. Bir diğer büyük 
sorun da kâr ederken zarar et-
mek. Bunu biraz açacak olur-
sam, firmaların nakit akış tab-
lolarını doğru şekilde yönete-
memesi büyük bir sıkıntı oluş-
turuyor. Sermaye, iş dünyasın-
da kritik bir unsurdur. Eğer bü-
yüme devam ediyorsa, ya ser-
maye artırılmalı ya da krediye 
yönelinmelidir. Ancak burada 
bir engel var: Firmalar uygun 
krediye ulaşmakta zorlanıyor.

Öz kaynakları güçlü olan fir-
malar için bu bir problem teşkil 
etmiyor; onlar zaten kendi yağ-
larında kavrulmaya devam edi-
yor. Ancak büyümek isteyen fir-

malar için krediye erişim şart. 
Peki, krediye erişimdeki sıkın-
tı nedir? Para mı yok? Hayır, pi-
yasada para var ama mali-
yeti çok yüksek. Günü-
müz faiz oranları ol-
dukça yüksek se-
viyelerde, bu da 
düşük kâr marj-
larıyla çalışan 
işletmeler için 
kredi kullanı-
mını neredeyse 
imkânsız hale 
getiriyor.

Genel olarak 
bir özet yaptım, el-
bette konu çok daha 
derinlemesine ele alınabi-
lir ve farklı örneklerle destekle-
nebilir. Ancak sanayicilerin şu 
anki en büyük sıkıntıları, an-
lattığım bu temel meselelerin 
altında yatıyor.

ASGARİ ÜCRET VE VERGİ 
YÜKÜNDEN ŞİKAYET ETTİLER

Sanayiciler, asgari ücret ar-
tışlarının ve yüksek vergi yükle-
rinin işletmeler üzerindeki bas-
kısını da dile getirdi. İşverenle-
rin maliyetlerin artması nede-

niyle istihdamı kısıtlamak zo-
runda kaldığını belirten Öz-
demir, bazı yönetmeliklerin iş 

gücü piyasasını dengesiz-
leştirdiğini söyledi. 

Sığınmacıları çalış-
tıran iş yerlerine 

vergi muafiye-
ti sağlanırken, 
yerli işletmele-
rin yüksek ma-
liyetlerle mü-
cadele ettiğini 
vurguladı.

Ayrıca sana-
yiciler, Türkiye’de 

çalıştırılan yabancı 
işçiler konusunda gö-

rüşlerini paylaştı. 39 yıldır 
Esenyurt’ta faaliyet gösteren 
bir sanayici, “Suriyelileri, Türk-
menleri, Özbekleri Türkiye’den 
çıkarın, sanayinin en az %50’si 
çöker,” diyerek yabancı işçile-
rin sanayi için önemine dikkat 
çekti. Ancak işçi izin süreçle-
rinde yaşanan bürokratik kar-
maşaya da değindi. Çalışma 
Bakanlığı’ndan alınan izin bel-
geleriyle işçi çalıştırılabiliyor-
ken, Göç İdaresi’nin farklı uy-
gulamaları nedeniyle sorunlar 

yaşandığı ifade edildi.

EN BÜYÜK SORUNLAR; YER VE 
ADALET

Sanayicilerin en büyük so-
runlarının başında yer sıkın-
tısı geliyor. Esenyurt’ta sana-
yi alanlarının yetersizliği ne-
deniyle üreticiler, yatırım yap-
makta zorlanıyor. Özdemir, be-
lediyeler ve üniversitelerle ya-
pılan istişarelerde sürekli en-
gellerle karşılaştıklarını belirte-
rek, sanayicilere yönelik politi-
kaların yetersiz olduğunu vur-
guladı. Bunun yanı sıra, adalet 
sisteminde yaşanan aksaklıklar 
da sanayicilerin işlerini yürüt-
mesini zorlaştırıyor. “Adliyeler-
de işimizi çözemiyoruz. Tanı-
dığınız yoksa ilerleyemiyorsu-
nuz,” diyerek sanayicilerin hu-
kuki süreçlerde karşılaştığı zor-
lukları dile getirdi.

KALİFİYE ELEMAN EKSİKLİĞİ
Sanayicilerin karşı karşı-

ya olduğu bir diğer büyük prob-
lem ise eğitim sistemi ve kalifi-
ye eleman eksikliği. Yavuz Se-
lim Özdemir, “İstanbul Üni-
versitesi mezunu bir mühendi-
se basit bir soru soruyoruz, ce-
vap veremiyor!” diyerek eğitim 
sisteminin yeterli olmadığı-
nı ve meslek liseleri ile üniver-
sitelerin mesleki eğitime daha 
fazla önem vermesi gerektiği-
ni ifade etti. Esenyurt Üniversi-
tesi ile bir protokol imzaladık-
larını ancak rektör değişiklikle-
ri nedeniyle projelerin aksadığı-
nı belirtti.

DESTEK BEKLİYORLAR
Esenyurt sanayicileri, yaşa-

dıkları zorluklara rağmen Tür-
kiye ekonomisinin dinamik ve 
güçlü olduğuna inanıyor. An-
cak üretim, eğitim, adalet ve 
sosyal yardım sistemlerinde ya-
şanan düzensizliklerin gide-
rilmesi gerektiğini savunuyor. 
Yetkililerin sanayicilere daha 
fazla destek vermesi gerektiğini 
belirten iş insanları, sorunları-
nı duyurmak için medya aracı-
lığıyla kamuoyuna seslenmeye 
devam edeceklerini ifade etti.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Geçtiğimiz ay yapılan kong-
rede ilçe başkanı olarak seçilen 
Nejat Öztürk, Küçükçekmece’de 
yayın yapan yerel medya ku-
ruluşlarının temsilcileriyle bir 
araya geldi. İlçe başkanlığı bi-
nasında gazetecilerle bir kah-
valtıda buluşan Öztürk’e İlçe 
Tanıtım Medya Başkanı Elif Se-
ven ve Sosyal Politikalar Baş-
kanı Dursun Tekir de eşlik etti-
ler. Küçükçekmece’ye dair so-
runların ve beklentilerin konu-
şulduğu toplantıda gazeteciler-
le düşüncelerini paylaşan Öz-
türk, kongrenin ardından yeni-
den yapılanma süreçlerini ta-
mamladıklarını ve Ramazan ayı 
itibarıyla sahada daha yoğun 
bir çalışma yürüteceklerini ifa-
de etti. Öztürk’ün basın men-
suplarıyla paylaştığı görüşleri 
şöyleydi: “Küçükçekmece hal-
kı için iktidar partisinin bir ilçe 
başkanı olarak hizmetleri artı-
racağız. Yerel hizmetlerin so-
runsuz gerçekleşmesi için eli-
mizden geleni yapmaya çalışa-
cağız,” dedi. İlçede yapılacak 
çalışmalara ilişkin de bilgi ve-
ren Öztürk, vatandaşların ih-
tiyaçlarına duyarlı bir yönetim 
anlayışı sergileyeceklerini, be-
lediyenin halkın yararına olan 
doğru çalışmalarına sonuna ka-
dar destek vereceklerini söyledi.

Öztürk, eleştirileri-
nin her daim yapıcı ve 
Küçükçekmece’nin kalkınma ve 
refahına katkı sunacak söylem-
lerle ve önerilerle izah edilebi-
lecek noktada olacağının altı-
nı çizdi.

BİZDEKİ KÜSKÜNLÜKLER, 
KIRGINLIKLAR HİZMET 
AŞKINDAN GELİYOR

Kongre sonrasında ilçe teş-
kilatındaki yeni yapılandırma-
dan da bahseden Başkan Öz-
türk, “Çalışma komisyonları-
nı tamamladık. Tanıtım medya 
olsun, sosyal işler olsun, halkla 
ilişkiler olsun tüm komisyonla-
rımızı teşkil ettik. İnşallah Ra-
mazan itibarıyla Küçükçekme-
ce için belirlediğimiz yeni yol 
haritamız doğrultusunda hızı-
mızı artırarak sahaya ineceğiz. 
Mahalle başkanlarımız da yeni-
lenecek. Yeni bir atmosfer, yeni 
bir kan gelecek diyelim. Bugü-
ne kadar teşkilatlarımızda hiz-
met vermiş, görev almış ar-
kadaşlarımızı da çalışmaların 
içinde konumlandırıyoruz. AK 
Parti geleneğinde eski yeni yok-

tur, sorumluluklar resmi sıfat-
lar üzerinden yürütülmez; her 
bir arkadaşımız ilk gün hangi 
heyecan ve sorumluluk dahilin-
de hizmet etmişse aynı şekilde 
bulunmaya devam edecek he-
yecanını taşımaktadırlar. Tabii 
ki zaman zaman kırgınlıklar, 
üzüntüler olabilir; o da daha 
çok hizmet edebilme aşkından 
geliyor. Zaten biz bunu bildiği-
miz için onları motive etmek, 
yapının içinde değerli hissettir-
mek ilçe başkanı olarak benim 
görevim. Bu konuda insan iliş-
kilerime güvenen biriyim. Kü-
çükçekmece teşkilatında hiçbir 
üyemiz ötekileşmeyecek. Eğer 
ihmal edildiğini düşünen bir 
üyemiz, hatta seçmenimiz var-
sa ve biz bunu bilmiyorsak, lüt-
fen bize ulaşsın, çayımızı içme-
ye gelsin. İlçe başkanlığımızın 
atmosferini birlikte yaşayalım. 

Eğer onlar gelemiyorsa, ilçe 
başkanı olarak kapılarını ben 
çalmaya giderim,” dedi.

BENİM NERELİSİN 
SORUSUNA CEVABIM 
KÜÇÜKÇEKMECE’LİYİM

Balkan göçmeni olan ai-
lesinin 1960’ta Sefaköy’e gel-
diğini belirten Öztürk, “Ben 
Küçükçekmece’de doğdum, 65 
yıl önce Sefaköy’e gelen Boş-
nak bir ailenin çocuğuyum. 
Herkesin ‘nerelisin?’ sorusu-
na Anadolu’nun ve Trakya’nın 
bir ilini söyleyerek verebile-
ceği cevabı vardır. Benim ‘ne-
relisin?’ sorusuna verebildi-
ğim cevap ‘Sefaköy’lüyüm’ 
veya ‘Küçükçekmece’liyim’ 
şeklinde oluyor. Benim 
Küçükçekmece’nin alacağı hiz-
metlere, sorunlarına, yerel yö-
netimin içraatlarına karşı ta-

vır ve eylemlerim aidiyet duy-
gusuyla şekilleniyor. Çünkü ait 
olduğum yer burası. AK Parti 
ilçe başkanlığı görevini ve mec-
lis üyeliği sürecimi bu hassa-
siyetlerle sürdüreceğim. Do-
layısıyla belediye ya da başka 
bir kuruluş hizmet ürettiğinde 
Küçükçekmece’nin bir hemşeh-
risi olarak, hizmeti doğru ve la-
yığıyla alıp almadığımı kontrol 
ediyorum. Bu yüzden CHP’li Kü-
çükçekmece Belediye yönetimi, 
vatandaş Nejat’ın memnun ka-
lacağı hizmet üretirse, AK Parti 
ilçe başkanlığı olarak destekçisi 
oluruz, oluyoruz da,” dedi.

ÖNERGELER EKSİKLİKLER İÇİN
Gazetecilerden gelen soru-

lardan biri, Küçükçekmece Be-
lediye Meclisi’nde AK Parti gru-
bunun, kendisinin ilçe başkan-
lığı ile birlikte daha çok önerge 
vermeye başladığı şeklindeydi. 

Öztürk, soruya cevaben şunla-
rı söyledi: “Arkadaşlarımın bu 
süreçte bana destek olacağına 
inanıyorum. Meclis gündemin-
de eksiklik, önerge verilmeme-
si. Şimdi takip etmek için öner-
ge sayısını artırdık. Konuşma-
lar gelip geçici, yazılı önerge-
ler kalıcı. Mecliste, ‘Ben şu ta-
rihte önerge verdim, hâlâ yapıl-
madı’ diye sorabiliriz. Söz uçar, 
yazı orada, ispat orada. 2-3 ay 
ya da 1 yıl sonra cevap veriyor-
lar. Yani biz sorunun ne zaman 
çözüldüğünü, çözülmediğini 
görebiliyoruz. Olay çözülmediy-
se, cevap tarihi de gecikiyor. Biz 
eksikliğin giderilmesi için öner-
ge veriyoruz,” dedi.

AK Parti olarak her zaman 
seviyeli siyasetten yana olduk-
larının altını çizen Öztürk, ko-
nuşmasını şöyle sürdürdü: 
“Önce hizmet diyoruz. Seviye-
li siyasetten yanayız. Önümüz-
deki dönemde de seviyeli siya-
set yapmaya çalışacağız. Bağı-
rıp çağırmayacağız. Ama eleş-
tirilerimizi de yapacağız,” diye 
konuştu.

Öztürk, “Siz basın mensup-
larıyla birlikte istişare etmek 
güzel, bize eksikliklerimizi söy-
lerseniz biz ders çıkartırız. Beni 
başkan olarak değil, bir karde-
şiniz olarak görün. Destekleri-
nizi bekliyoruz,” dedi.

Basın toplantısına Kent Ya-
şam Gazetesi Yazı İşleri Müdürü 
Sümeyra Duğan ve Haber Mü-
dürü Tayfun Ercan da katılım 
sağladı.

KENT YAŞAM GAZETESİ

Basın Platformu Esenyurtlu sanayicileri dinledi

‘DERDiMiZ BiR DEĞiL, BiN’
Esenyurtlu sanayiciler iş dünyalarında yaşadıkları sorunları Basın Platformu üyeleri gazetecilere anlattılar. M. Remzi 

Tanış başkanlığındaki Basın Platformu, Esenyurtlu sanayicilere bir ziyarette bulunarak sorunlarını dinledi.

AK Parti Küçükçekmece İlçe Başkanı Nejat Öztürk, Küçükçekmece’de faaliyet gösteren gazetecilerle bir araya geldi. Geçtiğimiz ay 
yapılan kongrede ilçe başkanı olarak seçilen Öztürk, gündeme ve yerel yönetimlere dair önemli açıklamalarda bulundu.

y-
lar 

Nejat Öztürk: Küçükçekmece İçin 
Hizmette Yeni Dönem Başlıyor

AK Parti Küçükçekmece
İlçe Başkanı Nejat Öztürk
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İBB Meclisi Şubat Ayı 
Toplantısı 3. Oturumu 
Saraçhane’deki İBB Meclis Top-
lantı Salonu’nda gerçekleştiril-
di. Meclis oturumunda söz alan 
Bayrampaşa Belediye Başka-
nı Hasan Mutlu, sözlerine Bolu 
Kartalkaya’da yangında haya-
tını kaybedenlere rahmet, ya-
ralılara şifa dileyerek başla-
dı. Yangın faciasında hayatı-
nı kaybedenlerin adına ilçede 
78 ağaç diktiklerini belirten Ha-
san Mutlu, gündeme ilişkin ko-
nuştu.

“KİMSENİN ŞÜPHESİ OLMASIN”
İktidarın CHP ile uğraşıp ül-

kenin gündemini değiştirme-
ye çalıştığının atını çizen Ha-
san Mutlu, “Ülkemiz gündemi-
nin şu anda artan enflasyon, 
yüksek yaşam maliyetleri, iş-
sizlik, gelir adaletsizliği, afet-
lere karşı alınması gereken ön-
lemler, riskli binaların dönüşü-
mü, asgari ücretli vatandaşları-
mıza ve emeklilerimize reva gö-
rülen zam oranları, market, ka-
sap, pazar fiyatlarındaki sürekli 
devam eden zamlar, sosyal sos-
yal hayattaki adaletsizlikler, ka-
dın hakları, çocuk hakları, hay-
van hakları olması gerekirken 
bunların konuşulmaması iste-
yen, gündeme getirilmesini is-
temeyenlerin ülkemizin günde-
mini değiştirmek için büyük bir 
gayret sarf ettiğini üzülerek iz-
liyoruz.  Ancak şunu unutma-
yın bizler sosyal demokrat yöne-
ticiler olarak halkımızın yanın-
da olmaya devam edeceğiz. Bu 
karanlık tablodan çıkmak an-
cak halkın iradesiyle mümkün-
dür. Bu yolda halkçı belediyeci-
lik anlayışımızla her bir yurt-
taşımızın daha güzel bir yaşam 
sürmesi için elimizden geleni 
yapacağımızdan kimsenin şüp-

hesi olmasın” dedi.

“VATANDAŞIMIZIN YANINDA 
YER ALACAĞIZ”

CHP’nin vatandaşların ya-
nında olacağını belirten Mut-
lu, “Bugün şehrimizde dar ge-
lirli ailelerimizi kadınlarımı-
zı çocuklarımızı, engellileri-
mizi, düşünen ve yaptığı hiz-
metler ile onların yanında olan 
bir büyükşehir belediye başka-
nımız var. İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Sayın 
Ekrem İmamoğlu’nun öncülü-
ğünde halkçı belediyeler olarak 
ilçe belediyelerimiz ile sosyal 
belediyecilik anlamında tüm 
imkânlarımız ile vatandaşla-
rımıza hizmet ediyoruz ve hiz-
met etmeye devam edeceğiz. 
Halkımızın ve 16 milyon İstan-
bullunun takdir ettiği projelere 
engel olunmaya çalışıldığı da 
ortadadır. İBB seçimlerini kay-
betmeyi hazmedemeyenlerin 
demokrasiyi yok saydığını yaki-
nen gördük. Bu seçimlerde en 
güzel cevabı sandıkta iradesi-
ni gösteren halkımız oldu. Mil-
letin iradesinin temsil edildiği 
yüce TBMM’de adeta bir mühür 
gibi yazılmış olan cumhuriye-
timizin kurucusu Gazi Musta-
fa Kemal Atatürk’ün ‘Egemen-
lik Kayıtsız Şartsız Milletin-
dir’ sözü 2019 belediye seçim-
leri ikinci turunda sandığa gi-
derken İstanbullu vatandaş-
ların gönüllerine ışık tuttuk. 
Ve Ekrem İmamoğlu başkanı-
mız seçildi. Halkımız sandık-
ta gereken mesajı verdi. Baş-
kanımızın önüne birtakım en-
geller çıkartılmaya çalışılma-
sı bu ülkenin gerçek gündemi-
nin konuşulmasını istemeyen-
lerin oyununun olduğunun far-
kındayız. Bu davalar sayın Ek-

rem İmamoğlu’na açılmış gibi 
gözükmekle birlikte aslında he-
pimizin bildiği gibi bu dava-
lar, 16 milyon İstanbulluya kar-
şı, halkın iradesine, demokra-
siye karşı yapılmış hamleler-
dir. Sayın başkanımız Ekrem 

İmamoğlu’nun davası sade-
ce onun için değil tüm Türkiye 
için önemli bir anlam taşımak-
tadır” diye konuştu.

“AMAÇLARI GÜNDEM 
DEĞİŞTİRMEK”

Adaletsiz düzene boyun eğ-
meyeceklerini söyleyen Mutlu, 
“Yargının siyasallaşmaması ge-
rekiyor. Türkiye siyasilere, bi-
lim insanlarına ve gazetecile-
re karşı sabah ev baskınlarının 
yapıldığı bir ülke olmaktan çık-
malıdır. Bizler bu adaletsiz dü-
zene asla boyun eğmeyeceğiz. 
Demokrasiyi, hukuku, adale-
ti savunacağız. Türkiye’nin en 
büyük ilçesi olan Esenyurt’ta 
yaşayan her iki vatandaşımız-
dan birinin oyunu alarak hal-
kın iradesiyle belediye başkanı 
seçilen Prof. Dr. Ahmet Özer’e 
karşı mesnetsiz iddialar ile baş-
latılan dava süreci şafak ope-
rasyonuyla demokrasimize vu-
rulmuş bir darbedir. Sonra kay-
yum atanıyor. Bu kayyum atan-

ması sadece belediye başkanı-
mız sayın Prof. Ahmet Özer’e 

yapılmamıştır. Esenyurt-
lu vatandaşlarımızın irade-
sine yapılmıştır. Vatandaş-
larımız hukuka aykırı kay-
yum eliyle millet iradesinin 
gasp edilmesine karşıdır. 
Sonra yine bir bakıyorsu-
nuz yine bir şafak operasyo-
nu ile karşı karşıya kalıyo-
ruz. Beşiktaş Belediye Baş-
kanımız Rıza Akpolat’a yö-
nelik itibar suikastı. Halk 
iradesi gasp ediliyor. Böyle 

bir durum kabul edilemez. Yine 
bir bakıyorsunuz CHP Gençlik 
Kolu Başkanımız Cem Aydın’ın 
evine 8 polis geliyor. İfadeye gö-
türülüyor gözaltı kararı yok diye 
açıklanıyor. Daha sonra Cem 
Aydın’ı ifadeye götürüyorlar. 
Sonra Cem Aydın’ın hakkında 
hapis cezası istemiyle iddiana-
me düzenleniyor. Sonra yine bir 
bakıyoruz partimize katılan İs-
tanbul Milletvekilimiz Cemal 
Enginyurt’un TBMM’deki grup 
toplantısında yaptığı konuşma 
sonrası her ne kadar kürsü do-
kunulmazlığı olsa da hakkın-
da soruşturma başlatılıyor. Yine 
en son yapılan şafak operasyon-
larıyla iki belediye başkan yar-
dımcımız ve meclis üyelerimiz 
gözaltına alınıyor. Cumhuriyet 
Halk Partimizin 4-5 Kasım ta-
rihinde düzenlediği kurultay 
hakkında soruşturma başlatılı-
yor. Daha onlarca kişiye soruş-
turmalar kayyum atamaları si-
yasi baskılar. Bu baskılarla siya-
setin ve ülkemizim vesayet al-
tına almaya çalışıldığının far-
kındayız. Türkiye’deki günde-
mi değiştirme amaçlı çabaları-
nın, gündemi değiştirme amaç-
lı” diye konuştu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

31 Mart 2024 yerel seçimle-
rinde CHP’nin İstanbul Büyük-
şehir Belediye Meclisi’nde sa-
yısal üstünlüğü elde etmesinin 
ardından, Büyükçekmece’nin 
siyasi nedenlerle yıllardır gün-
deme alınmayan imar sorun-
ları tek tek çözüme kavuşmaya 
başladı.

Büyükçekmece’nin siyasi ne-
denlerle gündeme alınıp çözül-
meyen imar sorunları bir çözül-
meye başladı. 31 Mart 2024 yerel 
seçimlerinin ardından Büyük-
çekmece Belediyesi ile İBB Mec-
lisi üyeleri Büyükçekmece’nin 
imar planı bekleyen mahal-
leri için hummalı bir çalış-
ma başlattı. Büyükçekmece Be-
lediye Meclisi’nin Eylül Ayı 
Toplantısı’nda kabul edilen Te-
pecik Alt Havzası, Ulus ve Hür-
riyet mahallelerinin bir bölü-

müne ait 1/1000’lik imar plan-
ları İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Meclisi’nden de geçmiş-
ti. İBB Meclisi’nin Şubat 2025 
toplantısında bir müjde de Pı-
nartepe Mahallesi için geldi. 
İBB Meclisi’nde gündeme ge-
len Pınartepe Mahallesi’nin 
1/5000’lik planları Ak Parti mec-
lis üyelerinin “ret” oyuna kar-
şın, CHP grubunun “kabul” oy-
larıyla meclisten oyçokluğuy-
la geçti.

“2016’DAN BU YANA PLAN 
SARMALINA SOKULMUŞTU”

İBB Meclisi’nde söz alan Bü-

yükşehir Belediye Meclis Üye-
si ve Büyükçekmece Belediye 
Meclisi İmar Komisyonu Baş-
kanı Tarık Erdoğan şöyle ko-
nuştu: “2009 yılında son mec-
lis üyelerinden ve imar komis-
yon üyelerinden olduğum Gürpı-
nar Belediyesi’nin kapanmasıy-
la Büyükçekmece Belediyesi’ne 
bağlanan Pınartepe Mahalle-
si bölge planları meclisimizden 
geçmiştir. Hiçbir plan sorunu-
muz olmadığı halde zamanın 
yönetimince 2016 yılında bir 
plan sarmalına sokulan mahal-
lemiz bugüne kadar bu sarmal-
dan çıkamamıştır. Ne acıdır ki; 

9 yıldır Pınartepe Mahallesi’nde 
yaşayan değerli hemşehrileri-
mizin kentsel dönüşüm hak-
kını alıkoyan Ak Parti bugün 
yine ‘’Hayır’’ diyerek Pınarte-
pe Mahallesi’ne karşı niyetlerini 
belli etmişlerdir. Planımızın çık-
masında emeği geçen İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Ekrem İmamoğlu başta olmak 
üzere komisyon üyelerimize ve 
meclisimizin CHP’li meclis üye-
lerine, şahsım ve Büyükçekme-
ce Belediye Başkanımız Dr. Ha-
san Akgün adına teşekkür edi-
yor, saygılar sunuyorum.’’
KENT YAŞAM  HABER MERKEZİ

Mutlu: Seçimlerde bükemediğiniz 
bileği yasaklarla bükemezsiniz

İktidarın baskılarına karşı CHP’nin 
her alanda mücadele edeceğinin 
altını çizen Bayrampaşa Belediye 
Başkanı Hasan Mutlu, “Seçimlerde 
bükemediğiniz bileği kayyumlarla, 
yasaklarla bükemezsiniz. Halkımızla 
birlikte hak, hukuk ve adaleti 
savunacağız” dedi

9 yıllık çile bitti; Pınartepe 
Mahallesi’nin planları kabul edildi

Bir önceki mecliste ilgi-
li komisyonlara havale edilen 
maddeler, komisyon raporları 
doğrultusunda müzakere edi-
lerek karara bağlandı.

‘’İnşaat ruhsatı almaların-
da engel kalmadı’’

Büyükçekmece Belediye 
Meclisi Şubat ayı ikinci top-
lantısında Büyükçekmece Be-
lediye Başkanı Dr. Hasan Ak-
gün, Kanuni Sultan Süleyman 
Köprüsü çevresindeki koru-
ma alanı ile ilgili altı yıldır sü-
ren tarihi sorunun çözüldüğü-
nü ve bölgede inşaat faaliyetle-
rinin önünün açıldığını ifade 
etti. Başkan Akgün şöyle ko-
nuştu: ‘’Altı yıl sonra çözüldü. 
Şu anda kesinleşen 1/1000’lik 
imar planı haline geliyor. Ka-

nuni Sultan Süleyman’ın ko-
ruma alanı yoktu. Bu koru-
ma alanının niye olmadığını 
ben Anıtlar Kuruluna sordum. 
Sonra oturduk, masamızda 
koruma alanını belirledik Bü-
yükçekmece Belediyesi olarak 
2009 yıllarında. Sonra kentsel 
dönüşüme girdi o bölgeler. Ko-
ruma alanı içinde kaldığı için 
daha önce koruma alanı ol-
madığından imar planları ya-
pılırken herhangi bir soru so-
rulmamış oraya. Koruma ala-
nı olduğu için Tabiatlar Varlık-
larını Koruma Kuruluna tek-
rar bir görüş sorulup, bir for-
malitenin tamamlanması ge-
rekiyordu. Tabiatlar Varlık-
larını Koruma Kurulu ‘’Ta-
mam’’ diyecek. Büyükşehir 

Belediyesi 1/5000’liğe işleye-
cek. Büyükşehir’den geçecek. 
Bize gelecek. 1/1000’lik bite-
cek. Tam altı buçuk yıl sür-
dü. Koruma alanı içerisinde 
olan Kanuni Sultan Süleyman 
Köprüsü’nün koruma alanı 
içerisinde kalan bu alanın bu 
kadar uzatılacağını düşünme-
miştik. En az beş defa Ak Par-
ti ve CHP meclis üyeleri ile be-
raber gittik, anlattık. Binalar 
yıkıldı. Vatandaş her gün boy-
numuza sarılıyor ‘’ Ne olur bizi 
kurtarın. Evlerimiz yapılsın.’’ 
Tam 6 sene sonra bugün bit-
ti. Bunun partiyle ilgisi yok. 
Vatandaş canını kurtarmanın 
peşinde. Adam dört kat bina-
sını yıkmış. Bir tane kat ver-
dik. Beş katlı bina yapacak. 

Topu toplamına altı tane bina. 
Niye kurtarmıyoruz bunları? 
Altı sene sürdü. Küçük alan 
ama tarihi bir sorun. Bizi ra-
hatsız eden bir sorun da böyle-
ce bu meclis tarafından sonuç-
landırılmış oluyor. Her birini-
ze ayrı ayrı teşekkür ederim. 
Vatandaşlarımızın önü açıldı. 
Bugünden itibaren artık inşa-
at ruhsatı almalarında, işleri-
ni yapmakta herhangi bir so-
run kalmamıştır.’’

KORUMA ALANI SORUNU DA TARİHE KARIŞTI
Büyükçekmece 
Belediye Meclisi 
Şubat ayı ikinci 
toplantısını
Belediye Başkanı
Dr. Hasan 
Akgün başkanlığında 
gerçekleştirdi.

9 yıldır çözülmeyen Büyükçekmece ilçesi, Pınartepe mahallesinin 
1/5000’lik planlar CHP’li Meclis üyelerinin oyları ile İstanbul 
Büyükşehir Belediye Meclisi’nde kabul edildi.

Büyükşehir 
Belediye 

Meclis Üyesi ve 
Büyükçekmece 

Belediye Meclisi 
İmar Komisyonu 

Başkanı
Tarık Erdoğan

CHP Kadın Kolları, Türk Medeni Kanunu’nun 99. yılı dolayısıyla bir bildiri yayınla-
dı. Tüm Türkiye’de kamuoyuyla paylaşılan  bildiriyi  Küçükçekmece’de Kadın Kolları 
İlçe Başkanı Yasemen Acur okudu. Açıklamada, Medeni Kanun’un kadın haklarının 
temeli olduğu vurgulanarak, kazanımlardan asla vazgeçilmeyeceği ifade edildi.

Cumhuriyet Halk Par-
tisi Kadın Kolları, Türki-
ye genelinde Türk Medeni 
Kanunu’nun 17 Şubat 1926’da 
kabul edilişinin 99. yılı dola-
yısıyla bir bildiri yayınladı. 
Küçükçekmece’de İlçe Kadın 
Kolları Başkanı Yasemen Acur, 
düzenlediği basın toplantısı ile 
bildiriyi kamuoyu ile paylaştı. 
Basın toplantısına Kadın İlçe 
Başkan Yardımcıları Gülhan 
Keser Kocabıyık, Berna Ayde-
miral, kadın mahalle temsilci-
leri ve kadın kolları yöneticile-
ri de katıldı.

KADIN DEVRİMİ VURGUSU
Basın toplantısında ko-

nuşan Yasemen Acur, Medeni 
Kanun’un kadın haklarının te-
meli olduğunu vurguladı. CHP 
Kadın Kolları bildiri-
si, Medeni Kanun’un 
Cumhuriyet dev-
rimlerinin en 
önemli kazanım-
larından biri ol-
duğunu belirtti:

“Medeni Kanu-
numuz, bir Cum-
huriyet, hukuk ve 
kadın devrimidir. 99 
yıl önce elde ettiğimiz ve 
2002’de güçlendirdiğimiz ka-
zanımları koruyacağız! Daha 
fazla eşitlik, adalet ve demok-
rasi için mücadeleye devam 
edeceğiz!”

KADIN HAKLARI VE 
HUKUKUN ÜSTÜNLÜĞÜ

17 Şubat 1926’da kabul edi-
len ve aynı yıl yürürlüğe gi-
ren Medeni Kanun’un, kadın-
ların birey olarak tanınmasını 
ve toplumsal hayata eşit katılı-
mını sağladığı vurgulandı. Bu 
yasanın laik hukuk devleti te-
melinde eşitliği güvence altına 
aldığı ifade edildi. CHP Kadın 
Kolları, Cumhuriyet devrimle-
rinin mimarı Mustafa Kemal 
Atatürk’e minnetlerini suna-
rak, kadın hareketlerinin öne-
mine dikkat çekti.

2002 DEĞİŞİKLİKLERİ VE 
GÜNÜMÜZ MÜCADELESİ

2002’de yapılan değişiklik-
lerle aile reisliğinin kaldırıl-
ması, eşit mal paylaşımı, na-
faka hakkı ve evlenme yaşının 
eşitlenmesi gibi düzenlemele-
rin kadın hakları açısından bü-
yük kazanımlar olduğu vurgu-
landı.

HAKLARDAN GERİ ADIM 
ATILMAYACAK

CHP Kadın Kolları, Mede-
ni Kanun’a yönelik saldırılara 
karşı haklarını savunmaya de-
vam edeceklerini belirtti. Laik 
hukuk devleti ve eşitlik ilke-
sine sahip çıkacaklarını ifade 
ederek, tüm kadınları ve eşitlik 
mücadelesini destekleyen her-
kesi ortak mücadeleye çağırdı.

ERGİN : MEDENİ KANUN 
KADINLARI TANIYAN 

BİR DEVRİMDİR
 Öte yandan 

CHP Küçükçek-
mece İlçe Baş-
kanı Burak 
Ergin’de açıkla-

maya katkı sun-
du. Ergin açıkla-

maya ilaveten şun-
ları söyledi: “Türk Me-

deni Kanunu’nun kabulünün 
99. yılında, bu büyük hukuk 
devriminin kadınlara kazan-
dırdığı hakları bir kez daha 
hatırlıyoruz. Mustafa Kemal 
Atatürk, ‘Şuna inanmak la-
zımdır ki, dünya yüzünde gör-
düğümüz her şey kadının ese-
ridir’ diyerek kadınların top-
lumsal hayattaki yerini en 
güçlü şekilde vurgulamıştır. 
Medeni Kanun, kadınları bi-
rey olarak tanıyan, eşit yurt-
taşlık ilkesini hayata geçiren 
bir devrimdir. Atatürk’ün ön-
cülüğünde kazanılan bu hak-
lar, sadece kadınlarımız için 
değil, demokratik ve çağdaş 
bir toplum için de vazgeçil-
mezdir. Bizler, Cumhuriyetin 
mirasına sahip çıkmaya, ka-
dınların eşit haklarla var oldu-
ğu bir Türkiye için mücadele 
etmeye devam edeceğiz.”
TAYFUN ERCAN – KENT YAŞAM

CHP Kadın Kolları’ndan Güçlü Mesaj: 

Medeni Kanun Bir 
Kadın Devrimidir!”
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DİSK’in kuruluşunun 58. yılı etkinliklerin DİSK İstanbul 2 NO’lu Şube Başkanı
Adil Çiftçi’de (Soldan ikinci sırada) katılım sağlayan isimler arasında yer aldı

17 Şubat 2025 Pazartesi

Türkiye Devrimci İşçi Sendikaları 
Konfederasyon (DİSK)’in kuruluşunun 
58. Yıldönümünde Beşiktaş’ta bulu-
nan genel merkez binasının önün-
de bir basın açıklaması okundu. Kon-
federasyon üyelerinin yoğun ilgi gös-
terdiği basın açıklamasını DİSK Ge-
nel Başkanı Arzu Çerkezoğlu okudu. 
Ekmek, adalet, hürriyet ve anayasal 
haklar için DİSK’in yoluna devam et-
tiğini belirten Arzu Çerkezoğlu, ”Bu-
gün burada Konfederasyonumuz 
DİSK’in 58. kuruluş yıldönümü için 
bir aradayız. Sizleri, Türkiye Devrimci 
İşçi Sendikaları Konfederasyonu’nun 
58. yılında birlik, mücadele ve daya-
nışma duygularımızla sevgiyle, say-
gıyla, umutla selamlıyorum. Bugün 
DİSK 58 yaşında ve DİSK’in onurlu ta-
rihinin bu topraklardaki derin kök-
leri, bugün hep birlikte kuracağımız 
özgür bir gelecek için hâlâ en önem-
li güvencemizdir. Her zaman söyle-
diğimiz gibi DİSK’in tarihi, toprak-
ta karınca, suda balık, havada kuş ka-
dar çok olanların tarihidir. Sayısı gi-
derek artarken, toplumsal ve siya-
sal gücü zayıf kalması istenen işçi sı-
nıfının sermayeye verdiği cevaptır 
DİSK. Saraçhane Mitingi’nden, Kavel 
Direnişi’nden, Paşabahçe Grevi’nden 
akıp gelen mücadele deneyimlerinin 
eseridir. DİSK, sermaye saldırılarına 
olduğu kadar teslimiyete de bir yanıt-
tır.  O yanıtın adı sınıf ve kitle sendi-
kacılığıdır” dedi.  

BİZİ KURTARACAK OLAN KENDİ 
KOLLARIMIZDIR

Basın açıklamasının devamın-
da DİSK’in kuruluş tarihine kısaca 
değinen Arzu Çerkezoğlu, “13 Şubat 
1967’de kurucu genel başkanlarımı-
zın İstanbul Valiliği’ne sunduğu di-
lekçe, sadece bir resmi evrak değildi. 
O bir irade beyanıydı. Ve o dilekçe-
nin arkasında büyük bir irade vardı. 
O irade, “Bizi kurtaracak olan ken-
di kollarımızdır!” diyenlerin iradesiy-
di. Ve o irade, yıllardır tüm baskılara 
rağmen, umudun düşmanlarına, ser-
pilip gelişen hayatın düşmanlarına 
inat yoluna devam ediyor. Taksim’i 1 
Mayıs alanı ilan eden Kemal Türkler, 
“İşçi arkadaş, üstünü aratma” diyen 
Rıza Kuas, çıplak ayakla yürüyen Ab-
dullah Baştürk gibi önderleriyle DİSK 
işçi sınıfının onuru, halkın umu-
du oldu… On yıllardır bu topraklarda 

mücadele eden önderlerimizin açtığı 
yolda yürüdük, yürümeye de devam 
edeceğiz!” dedi.

ANYASAL HAKLAR AYAKLAR ALTINA 
ALINIYOR

Demokra-
tik hakların 
engellendiği 
bir iktidar ta-
rafından yöne-
tildiğimizi ifa-
de eden Çerke-
zoğlu, “Sendi-
kalı olmak hâlâ 
en yaygın iş-
ten çıkarma ge-
rekçesi. Anaya-
sa ayaklar altına 
alınarak, Anaya-
sa Mahkemesi ka-
rarları tanınma-
yarak grevler ya-
saklanıyor. Siya-
sallaştırılmış yar-
gı bir sopa olarak 
kullanılarak sendi-
ka yöneticilerinden 
gazetecilere, sanat-
çılardan siyasetçi-
lere muhalefet eden 
kim varsa hedef alı-
nıyor. Örgütlenme 
özgürlüğü, ifade öz-
gürlüğünden seçme 
ve seçilme hakkına 
kadar tüm demokra-
tik haklar sistematik 
biçimde tahrip edili-
yor. Milyonlar yoksul-

laşırken, gelirlerimiz enflasyona ez-
dirilirken, işsizlik kronikleşirken ül-
keyi yönetenler halkın demokratik 
tercihleriyle kavga etme yoluna gidi-
yor. Yerel seçimlerdeki ağır yenilgi-

yi hazmedemeyenler 
halkın iradesine karşı 
operasyonlarını sür-
dürüyor. Gelirde, ver-
gide ve ülkede ada-
letsizliği büyüttüğü 
için ilk seçimde san-
dığa gömüleceğine 
emin olanlar, mu-
halefetsiz bir seçim 
süreci kurguluyor. 
Her gün yeni suçlar 
icat ederek siyasi 
rakiplerini saf dışı 
bırakmaya, itiraz 
edeni susturmaya, 
hakikati söyleye-
ni cezalandırmaya 
çalışıyorlar” diye 
konuştu.

ASGARİ YAŞAMA 
MAHKÛM OLMA

Tarihten ders 
çıkarılması ge-
rektiğinin altı-
nı çizen Çerke-
zoğlu şöyle ko-
nuştu: “Siz be-
nim ancak ce-
ketimi asarsı-
nız” diyen Ge-
nel Başkanımız 
Abdullah Baş-
türk işçi sını-

fının yüreğinde; Ahmet İsvan halk-
çı belediyeciliğin simgesi olarak bi-
lincimizde yaşamaya devam ediyor. 
Evet, bugün de Türkiye demokrasi-
si büyük bir tehdit altındadır. Bu bü-
yük tehlikenin karşısında demokrasi-
yi savunan herkese düşen görev ikti-
darın suni gündemlerini ve bölüp par-
çalama taktiklerini boşa çıkarmak-
tır. Türkiye demokrasisinin bu bü-
yük tehlikeden kurtulması için, hu-
kuk devleti olma vasfını tümüyle kay-
betmiş, küresel sermaye yanlısı neo-
liberal programın mutlak savunucu-
su otoriter bir rejimin kalıcılaşması-
na doğru hızla yol alındığı bu süreç-
te tüm demokrasi güçleri bu politika-
ları, bu tercihleri değiştirme iradesini 
ortaya koymalıdır. Büyük bir pahalı-
lık ve vergi artışları karşısında ücretle-
ri baskılayan, emekliliği anlamsızlaş-
tıran, kıdem tazminatını eriten, ver-
gi dilimleriyle maaşları daha da dü-
şüren bu ekonomi programı ve bunun 
sahibi siyasi iktidar hemen değişmeli-
dir… “Asgari yaşama mahkûm olma, 
sendikalı ol” çağırısıyla örgütlenme 
alanımız olacaktır.  Bununla da yetin-
meyecek, DİSK olarak sadece üyeleri-
mizin değil, sendikalı-sendikasız tüm 
işçi sınıfının, örgütlü-örgütsüz mil-
yonlarca emekçinin sesi ve nefesi ol-
maya devam edeceğiz… Ne mutlu bize 
ki bizler; Kemal Türkler’in, Abdullah 
Baştürk’ün emanetini taşıma onuru-
nu yaşıyoruz. Ne mutlu ki bizlere en 
karanlık günlerde bile yolumuzu ay-
dınlatacak bir mücadele tarihimiz var. 
İşte tam burada, ayağımızı bastığımız 
bu yerden, DİSK’in önünden devam 
ediyoruz. Tıpkı 12 Eylül’de olduğu 
gibi, tıpkı yöneticilerimizin tutuklan-
dığında olduğu gibi, tıpkı grevlerimiz 
yasaklandığında olduğu gibi... Dur-
muyoruz, yavaşlamıyoruz, devam edi-
yoruz, büyüyoruz, mücadeleyi büyü-
tüyoruz. Çünkü biliyoruz ki DİSK var-
sa umut var, hayat var, mücadele var!

Ne mutlu ki DİSK var!
İşçi sınıfı varsa, umut var!
Ve biz bir aradaysak, umut hiç 

bitmez!
Ünlü şair Bertolt Brecht’in Tür-

kiye işçi sınıfı tarafından yıllardır 
benimsenen, grevlerde, direnişler-
de kullanılan dizelerinde ifade etti-
ği gibi: “Kurtuluş yok tek başına ya 
hep beraber ya hiçbirimiz…”

DiSK varsa her 
zaman umut var
DİSK’in kuruluşunun 58. Yıldönümünde yapılan basın açıklamasının 
ardından Kent Yaşam Gazetesi’nin sorularını da yanıtlayan DİSK Genel 
Başkanı Arzu Çerkezoğlu, “Biz varsak umut var, DİSK varsa umut var” dedi.

Bu ağır tablonun tersi mümkün
Çerkezoğlu basın açıklaması-

nın ardından gazetemizin sorula-
rını yanıtladı. Geleceğe dair umu-
dunuz var mı? Bu ülkede bir şey-
lerin iyiye gittiğini görür müyüz 
sorumuzu cevaplayan Çerkezoğlu 
“Tabii ki umudumuz var. Biz var-
sak umut var, disk varsa umut var. 
Her zaman bunu söylüyoruz. Çün-
kü bu ülkenin sahipleri bizleriz. 
Gerçek sahipleri bizleriz. Bu ülke-
nin tüm değerlerini ve güzellikle-
rini işçiler yemekçiler olarak biz-
ler üretiyoruz ve insanca yaşaya-
cağımız bir ülkeyi de hep birlikte 
kuracağız. Dayanışmamızla mü-
cadelemiz de kuracağız. Bu biz 
Türkiye’de yaşadığımız bu tablo 
bu adaletsizlikler bu açlık, yoksul-
luk, hayat pahalılığı, yüksek enf-
lasyon aslında biz öyle bir ülkede 
yaşıyoruz ki olağanüstü yeraltı su 
kaynaklarımız, olağanüstü bir bi-
rikimimiz, demokrasi birikimi-
miz var. Aslında bunların hiçbiri-
ni konuşmamamız gereken bir ül-
kede yaşıyoruz. Yani yaşadığımız 
bu tablonun bu ağır tablonun bu 
kara tablonun tam tersi mümkün. 
Yeter ki tercihler değişsin. Yeter ki 
ülke doğru politikalarla doğru bi-
çimde yönetilsin. Yani eşitlik te-
melinde adalet temelinde üretti-
ğimiz değerin hakça paylaşıldı-
ğı, neyi üreteceğimize, nasıl üre-
teceğimizi ve nasıl bölüşeceğimize 
hep birlikte karar verdiğimiz ger-
çek bir demokrasiyle işçiler baş-
ta olmak üzere bütün toplumun 
örgütlü olduğu sendikalaşmanın 
engellerin kaldırıldığı bir düzende 
adalet eşitlik, kardeşlik, barış te-
melinde bir Türkiye’yi birlikte ku-
racağız. Bugün yaşadığımız tab-
lonun tam tersi mümkün. Bunu 
yapmaya gücümüz de var.  Umu-
dumuz da var. Yeter ki daha faz-
la dayanışma içinde olalım. Yeter 
ki daha örgütlü olalım ve müca-
deleyi büyütelim” ifadelerine yer 
verdi.

İktidar artık halkı işitmiyor
Asgari ücret kontrol toplantısında da gör-

dük. Tek bir taraf dinlendi ama siz de mücade-
lenizi sürdürdünüz. Bu iktidarın halkı işitmedi-
ği anlamına mı geliyor? Sorumuzu ise Çerkezoğ-
lu şöyle cevapladı: “Asgari ücret Tespit Komisyo-
nu masasında biz yoktuk DİSK olarak, ama biz 

verdiğimiz mücadeleyle açıkladığımız raporları-
mızla sokaklardan, iş yerlerinden,  o sürece mü-
dahil oluyoruz. Ama iktidar şu an halkın sesi-
ni duymamakta ısrar ediyor. Bütün politika bel-
gelerinde de bunu yazıyorlar. Yani zengini daha 
zengin, yoksulluğu daha yoksul yapan bu düze-
ni sürdürmekte kararlılar. Ama diğer taraftan 
da şu, çok açık ki bu düzen artık sürdürülemez. 

Bu ülkede milyonların açlığa mahkûm edildi-
ği bir düzeni milyonlarca işçi, emekçi, emek-
li kabul etmiyor. Bu politikaları da bu tercihleri 
de bu düzeni de bu iktidarı da değiştirmek için 
herkes ortaya bir irade koyuyor. Yeter ki daha ör-
gütlü, daha dayanışma, içerisinde mücadele-
yi büyütebilelim. Bu ülkenin aydınlık geleceğini 
mutlaka ama mutlaka biz kuracağız.”

Yedi yaşında bir kız 

çocuğunun gözünden 

DİSK’in kuruluşu...
DİSK Genel Başkanı Arzu 

Çerkezoğlu bu sabah yaşadı-

ğı duygusal bir olayı şu söz-

lerle anlattı: “Bu sabah al-

dığım bir mesajı sizlerle 

paylaşmak istiyorum. ‘7 ya-

şındaymışım sevgili başka-

nım. Uzun geceler babamı 

görmediğimi ve onu çok öz-

lediğimi anımsıyorum. Me-

ğer DİSK’i kuruyorlarmış.’ 

Ölümsüz genel başkanımız 

Kemal Türkler’in kızının 

bu sabah bizimle paylaştı-

ğı mesaj. Yedi yaşında bir 

kız çocuğunun gözünden 

DİSK’in kuruluşu…”
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STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

K
üçükçekmece Beledi-
yesi, 11 ili etkileyen 
6 Şubat depremleri-
nin 2. yıl dönümün-

de, hayatını kaybeden vatan-
daşları anmak ve toplumu afet-
lere karşı bilgilendirmek ama-
cıyla, Cennet Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde ‘Afet Bilinçlendir-
me Paneli’ düzenledi. 

Afet İşleri Müdürlüğü tara-
fından düzenlenen panele Prof. 
Dr. Hasan Sözbilir’in yanı sıra 
İstanbul Kültür Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Murat Türk, İs-
tanbul Teknik Üniversitesi Mi-
marlık Fakültesi Öğretim Üye-
si Prof. Dr. Seda Kundak konuş-
macı olarak katıldı.   

Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi’nin de katıl-
dığı panelde konuklar 6 Şu-
bat depremleri, Ege Denizi’nde 
meydana gelen depremler, ola-
sı Marmara depremi, dayanık-
lı yapıların önemi, alınabile-
cek önlemler ve kentsel riskler 
hakkında önemli bilgiler verdi. 
Programa sivil toplum kuruluş-
ları, öğrenciler ve çok sayıda va-
tandaş da büyük ilgi gösterdi. 6 
Şubat depremlerinde hayatını 
kaybeden vatandaşlar için saygı 
duruşuyla başlayan programda, 
öğrenciler tarafından sahneye 
karanfiller bırakıldı.

SÖZBİLİR: 6 ŞUBAT 
DEPREMLERİ SIRA DIŞI 
DEPREMLERDİ

Prof. Dr. Hasan Sözbilir ko-
nuşmasında, ‘’Normalde bir 
depremde bir fay kırılır an-
cak 6 Şubat depremlerinde dört 
tane fay birleşerek kırıldı onun 
için çok daha büyük ölçekli bir 
deprem yaşandı. Meydana ge-
len ikinci depremde de iki tane 
fay kırıldı yani normal bir dep-
rem yaşamadık sıra dışı bir dep-
remdi. İlk deprem 7,8 büyük-
lüğündeydi ancak Antakya ve 
Gölbaşı’nda şiddeti 12’ye kadar 
çıktı ki depremlerde 12 maksi-
mum şiddettir.  Marmara dep-
remine gelecek olursak 250 yıl-
da bir deprem üreten bir fayı-
mız var ve bu süre doldu. Dola-
yısıyla bu fayın kırılma olasılı-
ğı yüksek ancak eski depremle-
re baktığımızda en fazla 7,4 bü-
yüklüğüne ve 10 şiddetine çık-
mış, 12 şiddetini hiç görmemiş 
yani yıkıcı bir deprem olsa da 

bir Antakya kadar sarsılmaya-
cağız’’ dedi.

TÜRK: İSTANBUL İÇİN 
BEKLEDİĞİMİZ ŞİDDETLİ 
SINIFINA GİREN BİR DEPREM 
VAR

Güvenli ve riskli yapılar ile 
tedbir almanın önemine deği-
nen Prof. Dr. Murat Türk, ‘’Ya-
pılar yani binalar, köprüler, ba-
rajlar, vs. beklentimiz ve ama-
cımız depremlerde yapıların 
ayakta kalması ve işlevini yeri-
ne getirmesi. İstanbul için bek-
lediğimiz ve şiddetli sınıfına gi-
ren bir deprem var. Bizim son 
derece birikimli bilim insanla-
rımız, çok iyi deprem yönetme-
liğimiz var. Hepimizin afetler 
karşısında özellikle deprem ko-
nusunda acil durum planı ol-
ması gerekiyor’’ dedi.

KUNDAK: YOLLARI KAPATAN 
ENKAZLAR SEBEBİYLE ARAMA 
KURTARMA ÇALIŞMALARI 
UZADI

Prof. Dr. Seda Kundak ise şe-
hir planlamanın depremler için 
hayati önem arz ettiğini belirte-
rek, ‘’Şehir planlamasının öne-
mini önce 1999 depreminde 
sonra 2023 depremlerinde gör-
dük. Yapı yoğunluğu, açık alan 
azlığı ve hassas ekolojik alan-
larda yapılaşma kentsel riskle-
rin başında geliyor. 6 Şubat dep-
remlerinde yola yıkılan binalar 
sebebiyle arama kurtarma ça-
lışmaları uzadı ve can kayıpları 
arttı’’ dedi.

ÇEBİ: KADER DEĞİL, İHMAL
Küçükçekmece Belediye Baş-

kanı Kemal Çebi, panelde etki-
li bir konuşma yaparak şunla-
rı söyledi;

“6 Şubat 2023’te yaşanan bü-
yük depremde hayatını kaybeden 

tüm vatandaşlarımıza Allah’tan 
rahmet, sevdiklerini kaybedenle-
re başsağlığı diliyorum.

Ülkemiz açısından çok bü-
yük bir felaketti. Ancak bu fe-
laketin siyasi boyutuna baktı-
ğımızda, aslında bu sonucun 
büyük ölçüde kendi ellerimiz-
le hazırlandığını görmekteyiz. 
Bilim insanları, bizlere sürek-
li olarak doğal afetlere karşı al-
mamız gereken önlemleri anla-
tıyor. Depremler, sel felaketle-
ri ve diğer doğal afetler elbette 
kaçınılmazdır, ancak bunların 
yıkıcı sonuçlarını önlemek eli-
mizdedir.

Binaları depreme dayanık-
lı yapmazsak, dere yataklarına 
bina dikersek, tarım alanlarını 
betonlaştırırsak, siyaset ve mü-
teahhit işbirliğiyle imara açıl-
maması gereken alanları ranta 
çevirirsek sonuç maalesef böyle 
oluyor. Her büyük afetten son-
ra, “Kader, Allah’ın takdiri” di-
yerek vicdanımızı rahatlatmaya 
çalışıyoruz. Ancak bu, kader de-
ğil; tamamen ihmal, rant hır-
sı ve bilime kulak tıkamamızın 
sonucudur.

“YÖNETİCİLER VE YAKINLARI 
SAĞLAM BİNALARDA 
OTURUYOR”

Vatandaş olarak sorumlu-
luk almalıyız. Depreme karşı 
önlem almayan siyasi partile-
re ve adaylarına oy vermemeli-
yiz! Kim olursa olsun, önlem al-
mayan, şehirleri rant uğruna 
tehlikeye atan siyasetçileri des-
teklememeliyiz. Çünkü gerçek 
şu ki, büyük depremlerde baş-
bakanların, bakanların, beledi-
ye başkanlarının, milletvekille-
rinin, hatta onların eşlerinin ve 
çocuklarının zarar gördüğüne 
pek rastlamıyoruz. Neden? Çün-
kü onlar kendilerini sağlam yer-
lere, güvenli binalara yerleştiri-
yorlar.

Vatandaşlar olarak, yöne-
ticileri zorlamalıyız. “Bir kat 
daha çıkalım”, “Başkan, bunu 
da görme”, “Çatı katı ekledik, 
idare et” gibi taleplerle depre-
me karşı alınması gereken ön-
lemleri hiçe sayamayız. “Allah 
büyüktür” diyerek ihmal ede-
meyiz! Allah her yerde büyük-
tür, Japonya’da da büyüktür, 
İstanbul’da da. Ama mesele 
Allah’a havale etmek değil, ted-
bir almaktır. Eğer tedbir alın-
mazsa, sonuç değişmez.

“KENTSEL DÖNÜŞÜM SADECE 
BİNA YENİLEMEK DEĞİL”

Şimdi kentsel dönüşüm ko-
nusuna gelelim. Bugün bazı 
yerlerde “kentsel dönüşüm” 
adı altında sadece tek tek bi-
nalar yenileniyor. Oysa bir ma-
hallenin içinde tek bir bina-
yı yıkıp yerine yenisini yap-
mak, bina yenilemek anlamına 
gelir, kentsel dönüşüm değil! 
Avrupa’da 100-120 yıllık bina-
lar var ama hâlâ sağlam. Çün-
kü orada akıl, bilim ve vicdan 
ön planda. Bizim de buna ihti-
yacımız var.

“İŞBİRLİĞİ OLMALI”
Bakın, Küçükçekmece öze-

linde konuşacak olursak, 2012 
yılında yürürlüğe giren 6306 
Sayılı Kentsel Dönüşüm Yasa-
sı kapsamında, ilçemizde 8173 
yapı riskli olarak ilan edilmişti. 
Bugüne kadar 7562 bina yıkılıp 
yenilendi. İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin hızlı tarama sis-
temine göre Küçükçekmece’de 
şu an 1371 riskli bina tes-
pit edilmiş durumda. Yakla-
şık %5’lik bir orandan bahsedi-
yoruz. Ama bu sayı sıfır olmalı! 
Bunun için de belediye ile mal 
sahiplerinin işbirliği içinde ol-
ması gerekiyor.

“BİR ŞEY OLMAZ DEME”
Son olarak, bir anımı pay-

laşmak istiyorum. Sabah yü-
rüyüşe çıkmıştım, bir çift beni 
tanıyıp durdurdu. Yaşlı teyze, 
“Başkanım vicdanın yok mu? 
Neden bizim binayı boşaltıyor-
sunuz?” diye sordu. Bina çök-
mek üzereydi! “Başkan, biz ne-
reye gideceğiz?” dedi. “Eviniz 
çok eski, tehlikeli, başka çare-
niz yok” dedim. “Biz emekli-
yiz, başka bir yere gidemeyiz, 
bir şey olmaz” dedi. İşte en bü-
yük tehlike bu! “Bir şey olmaz” 
demek. Raporlarda ağır hasar-
lı olarak belirtilen söz konusu “ 
bir şey olmaz” denilen bina bu 
amca ve teyze içindeyken çökse 
ne olacak? İşte bu yüzden, hepi-
miz sorumluluk almalıyız.

“DEPREM VERGİLERİMİZİN 
NEREYE GİTTİĞİNİ 
BİLMİYORUZ”

1999 depreminden sonra çı-
karılan deprem vergisine de deği-
nen Çebi şunları söyledi, bu ko-
nunun ciddiyetle ele alınması ge-
rekiyor. Eğer 20 yıl önce bir Dep-
rem Bakanlığı kurulmuş olsaydı, 
bugün deprem vergilerinin nere-
ye harcandığını biliyor olurduk!

Son olarak, iki yıl önce Kah-
ramanmaraş merkezli deprem-
de ve geçtiğimiz haftalarda 
Bolu’da yaşanan otel faciasın-
da hayatını kaybeden tüm va-
tandaşlarımıza Allah’tan rah-
met diliyorum. Bu paneli dü-
zenleyen Küçükçekmece Bele-
diyesi başkan yardımcısı Gök-
han Aygün’e, çalışma arkadaş-
larına, değerli katılımcılara ve 
bizleri bilinçlendiren akademis-
yenlerimize, hocalarımıza çok 
teşekkür ediyorum” dedi

AYGÜN: 6 ŞUBATTA ACIYI 
VE DAYANIŞMAYI BİRLİKTE 
YAŞADIK

Küçükçekmece Belediyesi 
afet işlerinden sorumlu Başkan 
Yardımcısı Gökhan Aygün pa-
nelde şöyle konuştu;

“Bugün önemli bir gün. 6 

Şubat depreminin üzerinden 2 
yıl geçti ve hâlâ yaralarını sa-
rabilmiş değiliz. Orada normal 
hayata dönebilmek için büyük 
mücadeleler veriliyor.

Biz 6 Şubat depreminden 
önce Küçükçekmece ilçesin-
de büyük bir dayanışma örne-
ği göstererek, tüm Türkiye’de 
olduğu gibi, oradaki öncelik-
li ihtiyaçları tespit edip bölgeye 
malzemeler göndermeye çalış-
tık. Bu konuda son derece başa-
rılı olduğumuzu biliyorum.

Özellikle burada öğrenci 
kardeşlerimize de teşekkür et-
mek istiyorum. Bizler, görevi-
miz ve sorumluluğumuz icabı 
orada bulunması gereken kişi-
leriz. Ancak öğrencilerimiz ve 
gençlerimiz bize bir kez daha 
umut aşıladı. Çünkü hiçbir çağ-
rı beklemeksizin, tamamen 
kendi inisiyatifleriyle toplanan 
yardımları paketlemek, tırlara 
yüklemek ve bölgeye ulaştırmak 
için büyük bir gayret içinde ol-
dular. Yine altını çizerek söylü-
yorum: Hiçbir çağrı beklemek-
sizin, kendiliğinden “Ben ne 
yapabilirim?” diye geldiler. Bu 
da milletimizin çok önemli bir 
özelliği. Gençlerimize ve öğren-
cilerimize bu konuda teşekkür 
ediyorum.”

Kemal Çebi: Yaşananlara 
kader diyemeyiz

6 Şubat’ın yaraları acıtmaya devam ediyor. Küçükçekmece Belediyesi, 
Kahramanmaraş merkezli 6 Şubat depremlerinin yıldönümünde bir 
panel düzenleyerek acı hatıraları andı ve son günlerde Türkiye’yi de 
yakından ilgilendiren Santorini yanardağındaki aktiviteler ile olası 
afetlere karşı bilgilendirme yaptı.

Küçükçekmece 6 Şubat’ı unutmuyor;Küçükçekmece 6 Şubat’ı unutmuyor;

Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi
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